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Agendapunt 3 Ingekomen stukken en mededelingen 

 

Inhoud agendapunt: 

 

3. Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

Korte samenvatting van het agendapunt: 

 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

De Jaarvergadering wordt gevraagd het volgende besluit te nemen: 

 

3. Geen. 

 

 
 

 

  



   
 

Agendapunt 4 Notulen Bondsvergadering d.d. 25 maart en 17 april 2023, 

     inclusief Besluitenlijst en Actielijst  

                                   

 

 

Inhoud agendapunt: 

 

4.1 Notulen Bondsvergadering d.d. 25 maart 2023 inclusief Besluitenlijst en Actielijst. 

4.2  Notulen Bondsvergadering d.d. 17 april 2023 inclusief Besluitenlijst en Actielijst. 

 

Korte samenvatting van het agendapunt: 

 

Van iedere Bondsvergadering wordt een nauwgezet verslag van de besprekingen gemaakt, 

inclusief een besluitenlijst en een overzicht van acties. Tijdens de eerste Bondsvergadering 

die erop volgt, worden deze stukken vastgesteld.  

 

 

De Jaarvergadering wordt gevraagd het volgende besluit te nemen: 

 

4.1 Goedkeuring Notulen Bondsvergadering d.d. 25 maart 2023, inclusief 

Besluitenlijst en Actielijst. 

4.2 Goedkeuring Notulen Bondsvergadering d.d. 17 april 2023, inclusief 

Besluitenlijst en Actielijst. 

 

 

 

 

 



   
Agendapunt 4             Notulen Bondsvergadering 25 maart 

 

Verslag van de Bondsvergadering van Badminton Nederland,  

25 maart 2023, 10.00 uur, ‘s-Hertogenbosch  

 

 

 

Notulen:  Bondsbureau op basis van document Notuleerservice  

Presentielijst volgt. 

 

1. Opening en vaststellen agenda  
 

De voorzitter opent de vergadering om 10.00 uur. 

 

2. Benoeming leden van het stembureau  
 

De voorzitter heeft de namen van de heer Van Putten, de heer Boink, mevrouw Jille en 

mevrouw Mura doorgekregen. Hij deelt mee dat er sprake is van quorum. 

De vergadering gaat akkoord met de benoeming van deze leden van het stembureau. 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen  
 

Van Putten deelt mee dat er twee ingekomen stukken zijn binnengekomen van de heer Bus 

en van de heer Ligtvoet. Die hebben betrekking op de voorgestelde wijzigingen van het 

algemeen wedstrijdreglement. Het bestuur heeft deze aanbevelingen opgenomen in het 

voorstel dat ter goedkeuring later deze vergadering voorligt aan de vergadering. De vragen 

van De Wit zullen gedurende de vergadering worden beantwoord. 

 

De voorzitter stelt vast dat iedereen daarmee akkoord gaat. 

 



   
4. Verslagen 
4.1 Verslag Bondsvergadering 19 november 2022, Besluitenlijst en Actielijst 

4.2 Verslag Bondsvergadering 17 december 2022, Besluitenlijst en Actielijst 

4.3 Stand van zaken, actielijst  

 

De voorzitter stelt vast dat er geen opmerkingen zijn over de verslagen. 

 

De Wit geeft het volgende aan: in het verslag van 19 november 2022 staan dertien acties. In 

dat van 17 december 2022 staan vijf acties. Op de besluitenlijst komen er respectievelijk 

slechts negen en vier terug. Dat betekent dat sommige acties niet terugkomen op de 

actielijst. Dat is niet juist. Je moet terug kunnen vinden dat alle acties afgehandeld zijn. 

 

De voorzitter zegt toe daar in de toekomst scherp op te zijn. 

 

Punt 7 en 8 op de actielijst zijn aangegeven als uitgevoerd. Deze acties gaan over de wijziging 

in de begroting en de nieuwe managementrapportage en moeten weer terug naar “In 

uitvoering” omdat het onderwerp nog besproken zal worden door de Financiële Commissie 

en de penningmeester.  

 

De Financiële Commissie heeft over de wijzigingen van de structuur van de begroting de 

penningmeester geadviseerd waarbij Topsport gezien moet worden als een aparte pijler. 

Vanuit NOC*NSF is dit ook verplicht. De andere pijlers zijn: alles wat met verenigingen te 

maken heeft, de wedstrijdsport, de breedtesport. Er is een nieuwe categorie waarin 

commerciële activiteiten, zoals de verkoop van het Let’s Play net en de activiteiten van 

AirBadminton zijn ondergebracht. Dit zijn activiteiten waarbij ook andere afnemende 

partijen dan onze eigen verenigingen betrokken zijn, in het kader van de zoektocht naar de 

onafhankelijke sporter. Deze activiteiten staan los van “het traditionele badminton”. 

Ook de verkoop aan scholen is van belang. Er is dus sprake van een overlap van commerciële 

activiteiten met AirBadminton. Die overlap is er ook bij wedstrijdsport en breedtesport. 

Verder heb je nog een stukje algemeen voor de overhead. 

 

De vraag wordt gesteld: bij actie 9 staat het nieuwe uitgangspunt van de financiële bijdrage 

aan topbadminton vanuit de contributiegelden, 23-25% is. Daarmee wordt voldaan aan de 



   
eisen van NOC*NSF. Wat zijn de gevolgen voor 2023 toen het nog 21% was? Daar wordt in 

de huidige begroting geen rekening mee gehouden. 

Het bestuur geeft aan dat er besloten is om dit vanaf 2024 te doen met de kanttekening dat 

dan nog dingen kunnen worden aangepast. 

Verder is er  sprake van een visietraject. Daar kan dit in worden meegenomen. Bij 

ongewijzigd beleid wordt het percentage gehandhaafd. 

 

De eisen van NOC*NSF zijn complex en bij belangstelling kunnen ze gecommuniceerd 

worden met de afgevaardigden. 

 

De vergadering stel: bij actie 15 staat dat er nog voor deze Bondsvergadering nog een 

schriftelijke update volgt over de wedstrijdfunctionarissen. Daar is geen terugkoppeling van 

ontvangen. 

 

Barbara geeft een korte toelichting: op 10 januari en 25 januari 2023 is er overleg geweest 

met een SWO-vertegenwoordiging. Vervolgens is er tweemaal overleg met SWO/bureau en 

een actielijst gemaakt met punten op korte termijn en op midden/lange termijn. Op basis 

van punten voor de langere termijn wordt in april of mei 2023 een plan opgesteld. 

 

De vergadering reageert met de vraag In hoeverre hier de veranderingen in de eredivisie in 

meegenomen zijn. Dat is bepalend voor het onderwerp. Daar valt juist quick wins te behalen. 

Deze zullen zeker meegenomen worden, reageert Mura. Van Soerland licht verder toe: er 

ligt nu een aantal bruto scenario’s. Dat moet leiden tot drie scenario’s voor de 

eredivisieverenigingen. De promotie-degradatieregeling moet voor 1 mei 2023 worden 

aangepast. Daar wordt nu ook op gekoerst. Als de verenigingen er niet uitkomen, kiest de 

werkgroep een voorkeursscenario en legt dit voor aan het bestuur. 

 

De vergadering vraagt: gaat het hier alleen om de eredivisie of om de eredivisie en eerste 

divisie? 

Van Soerland reageert: de eredivisie staat centraal. Er wordt top-down gewerkt. Ieder 

scenario heeft consequenties voor zowel eredivisie als eerste divisie. De scenario’s (de 

richtingen) zijn duidelijk maar de uitvoeringsregelingen moet nog worden uitgewerkt.  

 

Eerst krijgen de eredivisieverenigingen een toelichting op de scenario’s. Daarna volgt een 



   
stemming. Parallel aan dat proces worden ook de eerste divisie-verenigingen meegenomen. 

Zij doen niet mee aan de stemming. Ook kunnen de afgevaardigden een toelichting krijgen. 

Besluitvorming vindt plaats door de eredivisieverenigingen en het bestuur. 

 

De voorzitter stelt vast dat de verslagen worden goedgekeurd. 

 

5. Statuten- en reglementswijzigingen 
5.1 Leeswijzer wijzigingen Statuten en Reglementen 

5.2 Wijzigingen Statuten 

5.3 Wijzigingen Algemeen Reglement 

5.4 Wijzigingen Algemeen Wedstrijd Reglement 

5.5 Wijzigingen Tuchtreglement  

 

Gelauf meldt dat er een behoorlijk traject is doorlopen voor de wijzigingen van de statuten 

en reglementen. Voor besluitvorming over de reglementen is voldoende quorum. Er is geen 

twee derde meerderheid aanwezig voor het vaststellen van de wijzigingen in de statuten. 

Daarvoor is dus een tweede Bondsvergadering nodig, binnen vier weken na vandaag vanaf 

over 10 dagen. Dat zal een online vergadering zijn. 

 

De vergadering vraagt: wat gaat er verkeerd als de statuten niet worden vastgesteld? 

Gelauf antwoordt: de passage over de financiële commissie is geschrapt uit de statuten en 

opgenomen in het algemeen reglement. Je moet dus alles in één keer afhandelen om 

doublures of tegenstrijdigheden te voorkomen. Maar er zullen geen problemen ontstaan als 

vandaag de Statuten niet gewijzigd worden. 

 

De vergadering vraagt: heeft dit geen gevolgen voor de datum van 1 april 2023 voor de 

competities? 

Nee, dat gaat goed, aldus Remco Oskam van de Reglementscommissie. 

 

De vergadering vraagt: kan in die volgende vergadering ook een toelichting worden gegeven 

op de eredivisie? 



   
Van Soerland reageert: dat hangt ervan af wanneer de eredivisieverenigingen bij elkaar 

kunnen komen en wanneer de bondsvergadering is en hij zegt toe er zijn best te doen om 

dat te combineren. 

 

Een aantal van de aanwezigen heeft inhoudelijk meegewerkt aan de wijzigingen. De heren 

Bus en Ligtvoet hebben voorstellen gedaan voor verbeteringen. Het voorstel is om die 

voorstellen mee te nemen. 

 

De Wit geeft het volgende aan: hij heeft geen nieuw competitie- en toernooienreglement 

ontvangen en weet dus niet of alles geborgd is. Hoe kan hij dan zaken goedkeuren? Eerder 

hebben zaken die niet geborgd waren, gezorgd voor grote verrassingen. Met deze 

wijzigingen komt veel verantwoordelijkheid bij het bestuur te liggen. Dat moet dan ook goed 

geborgd zijn. 

Gelauf reageert: de verantwoordelijkheid voor het toernooi- en competitiereglement komt 

bij het bondsbestuur te liggen. Dat is echter afhankelijk van de goedkeuring van deze 

wijzigingen in deze vergadering. 

Een oplossing is om mee te doen bij het vaststellen van de wijzigingen van het 

competitiereglement. Dat lijkt echter niet de meest praktische oplossing. Gelauf zegt 

daarom toe het nieuwe competitiereglement voor de start van het nieuwe seizoen voor te 

leggen aan de aanwezigen. 

 

De Wit: voor 1 april 2023 moet iedereen zich opgeven voor de nieuwe competitie. Moet er 

dan niet voor die datum een nieuw competitiereglement beschikbaar zijn waaraan de 

verenigingen moeten voldoen? 

Uitgelegd wordt door Gelauf dat verenigingen altijd tekenen voor het competitiereglement. 

Eerder is het al een jaar uitgesteld, omdat het te laat was. Dat is nu weer het geval. 

Het idee was om de uitvoeringsregelingen voor de duidelijkheid op te nemen in het 

competitiereglement. Dat moet dan voor 1 april 2023. 

De Wit geeft aan dat het ook mogelijk is om een maand respijt aan te vragen en meedelen 

dat de Bondsvergadering heeft besloten tot uitstel tot 1 mei 2023. 

Er zijn verenigingen die zich nu al hebben aangemeld op basis van het nu bekende 

wedstrijdreglement. Dat kan ertoe leiden dat verschillende verenigingen zich op basis van 

verschillende wedstrijdreglementen hebben ingeschreven. 

Gelauf geeft aan: een groot deel van de uitvoeringsregelingen gaan in per 1 mei 2023. Dat is 

ook een datum die ligt na de opening van de inschrijvingstermijn. De veranderingen in het 



   
wedstrijdreglement hebben betrekking op een aantal zaken die de Bondsvergadering van 

algemeen belang acht. Die zijn uit het competitiereglement gehaald en opgenomen in het 

algemeen wedstrijdreglement. Daarmee verandert er niets aan de competitie, alleen bij de 

jeugdcompetitie. 

 

Het is verstandig om de einddatum eenmalig op te schuiven naar 1 mei 2023. Dan kunnen 

alle zaken in een keer worden afgehandeld.  

 

Wordt daarmee ook de inschrijvingstermijn voor de competitie en de termijn voor 

overschrijven van spelers aangepast vraagt De Wit? 

Gelauf reageert: nee, het gaat hier om een technische aangelegenheid die het verloop en de 

inhoud van de competitie niet raakt.  

 

De vergadering stelt: er staat nergens dat reglementen voor 1 april moeten worden 

vastgesteld. In de praktijk komt het competitiereglement vaak op de jaarvergadering in juni 

aan de orde. 

Gelauf: dan gaat het over het reglement voor het seizoen daarna. 

 

De voorzitter stelt vast dat iedereen zich kan vinden in het verschuiven van de datum naar 

1 mei 2023. Hij stelt voor om dat als formeel besluit van de bondsvergadering vast te leggen. 

 

Er wordt gesproken over een detail, dat eigenlijk niet in deze vergadering thuishoort. Het 

gaat om fouten bij de inschrijving van een toernooi. Daar wordt na de vergadering verder 

met Jos over gesproken. 

 

5.2 Wijzigingen Statuten 

Over de statuten kan in deze vergadering geen besluit worden genomen. Eerden geeft aan 

dat in artikel 35, lid 2, een dubbeling staat:  jaarverslag en jaarverslag: een van de twee kan 

vervallen.  

 

Eerden vraagt: in het artikel over termijnen van het verzenden van de stukken na de 

Bondsvergadering, is twee weken gewoon vier weken geworden. Wat is daarvan de reden? 



   
Gelauf reageert: een aantal termijnen stond zelfs op zes weken. Die zijn naar vier 

teruggebracht. Een aantal termijnen is teruggegaan naar twee weken. Eerder is de termijn 

waarop de stukken voor de Bondsvergadering verzonden moeten worden abusievelijk van 

vier naar twee gezet. Dat is weer hersteld naar vier weken. 

 

Eerden merkt op dat de termijn van vier weken voor de stukken lang is. 

De reactie hierop is dat niet alle afgevaardigden de termijn van twee weken goed vinden; 

om de stukken goed door te nemen, te overdenken en een week voor de vergadering te 

reageren, is twee weken te kort. Besloten wordt  

om de termijn van vier weken aan te houden. 

 

Seggers geeft aan dat twee afgevaardigden al langere tijd afwezig zijn. Daardoor is het 

behalen van een quorum lastig. Daarom is het niet geheel onwenselijk om daar maatregelen 

voor te nemen. 

Gelauf geeft aan: als afgevaardigden langere tijd aanwezig zijn, kunnen zij hun functie - 

tijdelijk – neerleggen. 

 

5.3 Wijzigingen Algemeen Reglement 

De Wit brengt het volgende in: de term registeraccountant is geschrapt en gewijzigd in 

accountant. Dat is wellicht niet voldoende en moet het certificerend accountant zijn. 

Eerden reageert: Men moet gecertificeerd zijn om accountant te mogen zijn en deze titel te 

voeren. Daardoor is de term accountant voldoende. 

 

Er wordt opgemerkt dat het duidelijk moet zijn hoeveel leden een commissie dient te 

hebben, in het bijzonder voor de Financiële Commissie (FC). Gelauf geeft aan dat het streven 

is om alle doelgroepen te kunnen vertegenwoordigen in de commissies van de 

bondsvergadering. Als afgevaardigden aangeven dat het minimaal drie moet zijn, zal het 

bondsbestuur daarin meegaan. 

De Wit merkt op dat de FC is net als de reglementscommissie een expertisecommissie die 

geen beleid maken en dus geen doelgroepcommissie hoeft te zijn.  

 

Juist met drie kun je ook snel schakelen, voegt De Wit toe. Zij moeten aanvullend zijn en 

verschillende achtergronden hebben. 



   
De vergadering gaat akkoord met de aanpassing naar minstens drie. De wijzigingen worden 

per acclamatie vastgesteld. 

 

5.4 Wijzigingen Algemeen Wedstrijd Reglement 

Er wordt opgemerkt dat in artikel 3c wordt gesproken over de competitie in de regio, maar 

het gaat ook over andere competities zoals de dubbelcompetitie die landelijk wordt 

georganiseerd. Voorgesteld wordt om daar slechts de term competitie te gebruiken. Dat 

wordt aangepast. 

 

De wijzigingen worden per acclamatie vastgesteld. 

 

5.5 Wijzigingen Tuchtreglement 

Gelauf licht toe dat de wijzigingen uit het proces dat de tuchtcommissie heeft doorlopen 

voortkomen. 

De wijzigingen worden per acclamatie vastgesteld. 

 

Gelauf geeft aan blij te zijn met de uitkomst van de reglementswijzigingen: het is een lang 

proces geweest, waarvan de eerste fase nu is voltooid.   

 

6. Voorstel structuur begroting 
Hartong deelt mee dat al eerder is aangekondigd dat de bespreking van dit onderwerp wordt 

uitgesteld tot de volgende (jaar)vergadering omdat  gewerkt wordt  aan een verdiepingsslag 

met de FC. Op 11 april 2023 is er een overleg met de FC over de jaarrekening. Dit onderwerp 

wordt dan ook besproken. 

 

 

 

7. Rondvraag 
Seinen heeft een vraag over de nieuwe jeugdcompetitie-opzet. Daar is binnen zijn regio veel 

weerstand tegen. Het gevoel leeft dat de opzet er als het ware gewoon doorheen gedrukt is. 

Het gaat trouwens om een grote verandering van de jeugdcompetitie.  

 



   
Gelauf reageert: er zijn drie sessies voor verenigingen georganiseerd. De verenigingen 

vroegen daarin vooral aandacht voor een aantal praktische punten. Zo liep het eerst door tot 

mei. Dat is nu teruggebracht tot maart. Sommige aanpassingen hadden ook gevolgen voor 

de zaalhuur. De nieuwe opzet is voortgekomen uit de veranderde behoeften van sportende 

jeugd en is gericht op de toekomst voor de jeugd van badmintonnend Nederland. Als we 

niets doen, gaan we het gevecht verliezen. Bij voetbal en bij andere sporten wordt de 

wedstrijdvorm toegespitst op leeftijd, mogelijkheden en behoeften. Dat is onderdeel van 

onze nieuwe opzet. We zullen de verenigingen uiteraard helpen waar nodig. 

 

Seinen geeft aan dat er in Limburg nu een online sessie georganiseerd op 2 april 2023 voor 

zoveel mogelijk verenigingen om te spreken over de consequenties van de nieuwe opzet en 

de steun die de verenigingen daarbij nodig hebben. 

Mura: biedt aan om een vertegenwoordiging van het bondsbureau te laten deelnemen, 
zodat vragen direct kunnen worden beantwoord. 

 

Gelauf voegt toe dat de fysieke sessie in Almere, veel meer interactie had dan de online 

sessies; daar is aangegeven dat de opzet positief gezien wordt. 

De opmerkingen van de eerste twee sessies zijn wel degelijk meegenomen in het vervolg en 

– indien van toepassing - opgenomen in het plan en allen vragen zijn beantwoord. Alle 

informatiestukken zijn gecommuniceerd met de verenigingen en zijn te vinden op onze 

website.  

 

De Wit heeft in het reglement gelezen over de FUNdagen. Die worden georganiseerd door 

een cluster van verenigingen. Hij is bang dat de FUNdagen in de executie gaan stranden. Hij 

verzoekt om hier extra aandacht aan te besteden om de continutiet van de FUNdagen te 

waarborgen. 

 

De Wit vraagt waarom er wordt vastgehouden aan een NKJC (Nationale 

Jeugdkampioenschapen voor Competitieteams)? Daar zijn ieder jaar problemen mee, stelt 

hij. 

De verenigingen willen dat graag, reageren Mura en Gelauf: het is een belangrijk evenement 

voor een groot aantal verenigingen. Echter, elke regio werkt anders. Dát zorgt voor 

problemen over bijvoorbeeld de toepassing van dispensatie.  

De invulling van de landelijke kampioenschappen voor jeugdteams zijn nog niet ingevuld, 

maar zijn voor de kinderen een groot feest. Het is de afsluiting van het seizoen. Verenigingen 

willen dit ook graag. Het evenement blijft in tact alleen is het format nog niet bekend.  



   
 

De vergadering stelt dat de wijzigingen in de jeugdcompetities ook consequenties voor 

toernooien hebben en vraagt of. I daar rekening mee gehouden is. 

Afgesproken wordt dat de vragen op dit gebied schriftelijk worden doorgegeven. 

 

De Wit vraagt om spamfilters te zetten op de e-mailadressen van Badminton Nederland, 

gezien het grote aantal spammail op zijn adres. 

Daar is al aan gewerkt, reageert Mura. Als je het nog strenger maakt, komen de mails niet 

meer door.  

 

De Wit heeft in zijn regio onderzoek gedaan naar het gebruik van FOYS. Daar heeft hij elf 

reacties op ontvangen. Verenigingen vragen onder andere of het mogelijk is om het 

bondskaartje uit te printen. Het blijkt dat de (meeste) verenigingen niet overstappen op het 

premiumpakket. De drie verenigingen die wel zijn overgestapt, hebben daarover contact 

opgenomen met de bond. 

De service van FOYS is goed. De kosten waren onduidelijk. Nu is duidelijk dat de kosten het 

eerste jaar € 1,00 per lid bedragen. Daarna wordt het € 1,60. Geen enkele andere vereniging 

overweegt om over te stappen naar het premiumpakket, onder andere omdat er geen 

boekhoudprogramma aan is gekoppeld. De verenigingen beamen dat het een duidelijke 

verbetering is ten opzichte van LEA. Zij waren over het algemeen positief, maar missen 

onder andere historie over vertrokken leden. 

75 verenigingen gebruiken het pakket nu gratis. Voorgesteld wordt om de problemen met 

de historie en het printen van de bondskaart te melden.  

Mura benadrukt wordt dat het pakket ook veel gemak biedt met een goed inzicht in de 

informatie over de leden. Alle pakketten hebben voor- en nadelen. Badminton Nederland is 

blij met de overgang. 

 

De Bondsvergadering gaat unaniem akkoord met het toekennen van het Lidmaatschap van 

Verdienste voor Ger Tabeling. De heer Tabeling zet zich al decennialang in voor de 

badmintonsport en komt deze onderscheiding toe. 

 

8. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun bijdrage en sluit de vergadering om 11.18 uur.  

 



   
  



   
Actielijst 

 

1. Acties over structuur begroting en plak AirBadminton erin weer ‘actief’ maken. 
2. In de stand van zaken van de actielijst terug kunnen vinden dat acties afgehandeld zijn.

  
3. Extra Bondsvergadering voor Statutenwijzigingen die op 25 maart niet in stemming 

gebracht konden worden; de aangegeven wijzigingen hierin meenemen. 
4. Publicatie nieuwe versie TR en CR voor 1 mei.  
5. Voorziening voor tijdelijk op non actief afgevaardigden in relatie tot quorum. 
 

Besluitenlijst 

 

1. De Bondsvergadering stemt in met de voorgestelde wijzigingen in het Algemeen 
Reglement. 

2. De Bondsvergadering stemt in met de voorgestelde wijzigingen in het Algemeen 
Wedstrijd Reglement. 

3. De Bondsvergadering stemt in met de voorgestelde wijzigingen in het Tuchtreglement. 
 

  



   
Verslag van de digitale Extra Bondsvergadering d.d. 17 april 2023 

Aanwezigen:  

Afgevaardigden Regio 
Noord  
J. Baas  
 
 

afgevaardigden Regio Oost  
 
 

afgevaardigden Regio 
Centrum 
 

afgevaardigden Regio 
Noord- Holland 
 

afgevaardigden Regio Zuid-
West 
A. Eerden 

afgevaardigden Regio 
Noord-Brabant 
F. Neelis 
 

afgevaardigden Regio 
Limburg 
 

Adviserende leden 
 

Reglementscommissie 
 

Bondsbestuur 
A. Gelauf  
 
 
 
 

Werkorganisatie 
B. Mura 
D. van Putten 
 

Overige aanwezigen 
 
 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter, de heer Gelauf opent de digitale vergadering om 19.00 uur en heet de 
deelnemers welkom.  
 
De agenda wordt vastgesteld: geen toevoegingen. 
 
2. Benoeming leden van het stembureau 
Als leden van het stembureau worden voorgesteld mevrouw Mura en de heer Van Putten. 
De vergadering stemt in met de benoeming van de leden van het stembureau. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken en mededelingen. 
 
4. Statutenwijzigingen 
In de vorige vergadering was er geen quorum en vanavond kunnen de Statutenwijzigingen 
bij meerderheid van stemmen goedgekeurd worden en er is geen quorum vereist.  
Eerden vraagt of het punt over de afgevaardigden eventueel tijdelijk niet meegeteld hoeven 
te worden bij het quorum nog uitgezocht wordt. 
Gelauf geeft aan dat het inderdaad een actie is die opgepakt gaat worden. 

Neelis geeft aan blanco in de vergadering te zitten.  
Gelauf geeft aan dat de enige wijziging een tekstuele wijziging is die Eerden doorgegeven 
heeft op 25 maart jl. 



   
 
Naar aanleiding van een opmerking van Eerden deelt Gelauf mee dat de aanpassingen van 
het Competitiereglement nog volgen. 
 
Gelauf stelt voor om over te gaan tot stemming. 
De stemming vindt plaats: de drie afgevaardigden keuren unaniem de voorgestelde 
Statutenwijzigingen goed. 
 
5. Rondvraag 
Geen rondvraag. 
 
6. Sluiting 
De voorzitter dankt alle deelnemers voor hun aanwezigheid. De vergadering wordt om 19.07  
uur gesloten.  
  



   
Agendapunt 4       Stand van zaken afhandeling actiepunten 
Bondsvergadering 
 

 
N
r 

Datu
m 
overl
eg 

Actie Bestuu
rslid 

Status Verwachte 
datum 
gereed 

Stand van zaken 5 juni 2023 

1.  2506
22 

Bepaal welke commissies 

noodzakelijk zijn en welke 

kunnen vervallen. 

Helmo
nd 

In 
uitvoeri
ng 

Jaarvergad
ering 2023 

Zie stuk bij agendapunt 10 voor 

de Jaarvergadering. 

2.  2506
22 

Rol Klachtencommissie 

herbeschouwen. 

Helmo
nd 

In 
uitvoeri
ng 

Jaarvergad
ering 2023 

We stellen voor dit 

agendapunt te schrappen 

aangezien het tevens onder 

punt 1 van de Actielijst valt. 

Voor de afhandeling zie bij 

punt 1 van deze Actielijst. 

3.  2506
22 

Bij de stand van zaken 

jaarplan terugkoppeling 

geven op eerder 

afgesproken doelen. 

Helmo
nd 

Uitgevo
erd 

Jaarvergad
ering 2023 

 

4.  1911
22 

Plan trainerspool met 

financiële onderbouwing 

presenteren op 

jaarvergadering in juni 

2023. 

Reudin
k 

Voorlopi
g on 
hold 

Juni 2023 Voor de Jaarvergadering volgt 

er nog een schriftelijke update. 

5.  1911
22 

Definitie van focusprojecten 

bespreken t.a.v. jaarplan. 

Helmo
nd 

 September 
2023 

 

6.  1911
22 

Tijdens 

voorjaarsvergadering 2023 

voorstel indienen nieuwe 

structuur begroting 

(gekoppeld aan nieuwe 

opzet 

managementrapportage). 

Harton
g 

In 
uitvoeri
ng 

Juni 2023 Het zal ingebracht worden bij 

de Jaarvergadering. 

7.  1911
22 

AirBadminton als apart 

onderdeel opnemen in de 

begroting.  

Harton
g 

In 
uitvoeri
ng 

Juni 2023 Zie punt 6. Het zal ingebracht 

worden bij de Jaarvergadering. 



   
8.  1712

22 
Contact opnemen met 

verenigingen aangaande 

leveringsplicht 

wedstrijdfunctionarissen. 

Gelauf Uitgevo
erd 

Maart 2023  

9.  1712
22 

Het thema 

wedstrijdfunctionarissen 

met terugwerkende kracht 

opnemen in het Jaarplan 

2023 na het overleg op 10 

januari 2023. 

Gelauf In 
uitvoeri
ng 

Juni 2023 Voor de Jaarvergadering volgt 

er nog een schriftelijke update. 

10.  1712
22 

Het opstellen van een 

roadmap voor de 

ontwikkeling van de nieuwe 

visie en missie. 

Helmo
nd 

Uitgevo
erd 

Maart 2023  

11.  2503
23 

Acties over structuur 

begroting en plak 

AirBadminton erin weer 

‘actief’ maken 

Harton
g 

Uitgevo
erd  

Juni 2023  

12.  2503
23 

In de stand van zaken van 

de actielijst terug kunnen 

vinden dat acties 

afgehandeld zijn 

Helmo
nd 

Uitgevo
erd 

Juni 2023  

13.  2503
23 

Extra Bondsvergadering 

voor Statutenwijzigingen 

die op 25 maart niet in 

stemming gebracht konden 

worden; de aangegeven 

wijzigingen hierin 

meenemen 

Helmo
nd 

Uitgevo
erd 

  

14.  2503
23 

Publicatie nieuwe versie TR 

en CR voor 1 mei 

Gelauf Uitgevo
erd 

  

15.  2503
23 

Voorziening voor tijdelijk op 

non actief afgevaardigden 

in relatie tot quorum 

Helmo
nd 

In 
uitvoeri
ng 

Juni 2023 Stuk wordt in juni gemaild naar 

de afgevaardigden 

16.  2503
23 

Spam voor adressen van 

afgevaardigden uitzoeken 

Helmo
nd 

Uitgevo
erd 

  



   
en laten oplossen waar 

mogelijk 

 
  



   

Agendapunt 5 Jaarverslag 2022  
 

Inhoud agendapunt: 

 

5.1 en 5.2 Jaarverslag 2022 Bondsbestuur en Werkorganisatie 

5.3 Jaarverslag 2022 Commissie van Beroep 

5.4 Jaarverslag 2022 Tuchtcommissie 

5.5 Jaarverslag 2022 Reglementscommissie 

5.6 

5.7 

Jaarverslag 2022 Financiële Commissie 

Jaarverslag 2022 Klachtencommissie 

 

 

Korte samenvatting van het agendapunt: 

 

Dit agendapunt handelt over het jaarverslag van de diverse geledingen van Badminton Nederland.  

 

Het verslag van het bestuur en het verslag van de werkorganisatie (gebaseerd op het jaarplan 2022 

dat door de Bondsvergadering is goedgekeurd) zijn samengevoegd tot een stuk.  

 

De verslagen van de commissies van de Bondsvergadering zijn door henzelf opgesteld. 

 

De Jaarvergadering wordt gevraagd de volgende besluiten te nemen: 

 

5.1 en 5.2  Goedkeuring Jaarverslag 2022 Bondsbestuur en Werkorganisatie. 

5.3 Goedkeuring Jaarverslag 2022 Commissie van Beroep. 

5.4 Goedkeuring Jaarverslag 2022 Tuchtcommissie. 

5.5 Goedkeuring Jaarverslag 2022 Reglementscommissie. 

5.6 Goedkeuring Jaarverslag 2022 Financiële Commissie. 

5.7 Goedkeuring Jaarverslag 2022 Klachtencommissie. 

 



   
 

 

 

Agendapunt 5.1 & 5.2 Jaarverslag Badminton Nederland 2022 
 
5.1      Jaarverslag Bondsbestuur 2022 
 
1. Samenstelling bondsbestuur 
Tijdens de verslagperiode was het bondsbestuur als volgt samengesteld: 
Voorzitter:   Jan Helmond  
Vicevoorzitter:  Bram Reudink  
Secretaris:   André Gelauf  
Penningmeester:   tot 25 juni Rémon Verbeek, vanaf 26 juni Sigrid Hartong  
Lid:    Pieter van Soerland 
 
2. Vergaderingen 
2.1 Bondsbestuursvergaderingen 
Het bondsbestuur heeft regelmatig, formeel en informeel, vergaderd. Bij deze 
bestuursvergaderingen waren tevens de directeur en de PR-manager/secretaris aanwezig. 
 
2.2 Jaarvergadering 
De Jaarvergadering vond plaats op 25 juni 2022.  
 
2.3 Bondsvergadering 
Er vonden Bondsvergaderingen plaats op 2 april, 19 november en 17 december 2022. 
 
3.  Beleid  
3.1 Beleid 
In het jaarverslag van de werkorganisatie is te lezen hoe het jaarplan 2022 uitgevoerd is. 
Zoals gebruikelijk heeft het bondsbestuur tijdens online (regio)vergaderingen actief contact 
gehad met de verenigingen en bij evenementen met onze vrijwilligers. 
 
Het bondsbestuur is in 2022 onder andere bezig geweest met: 
- het werven van een nieuwe penningmeester, 
- de interne evaluatie van het functioneren van het bondsbestuur; hieronder kun je hier 
meer over lezen. 

 
Evaluatie Bondsbestuur  
Ook in 2022 heeft het bondsbestuur zijn functioneren geëvalueerd. Hiervoor is de zelfscan 
gebruikt die door NOC*NSF is gemaakt in relatie tot de nieuwe Code Goed Sportbestuur. 
Hierin zijn 17 stellingen en vragen opgenomen die de diverse onderdelen beslaan van de 



   
Minimale Kwaliteitseisen waaraan een bond moet voldoen. Deze stellingen en de 
inhoudelijke antwoorden hiervan vormen de basis voor een gesprek over het functioneren. 
 
 
 
Stellingen/proposities 

1. Visie | Het bestuur heeft een duidelijke visie waar de club/sportorganisatie naartoe 
gaat en alle leden zijn daarvan op de hoogte. 
2. Integriteit/tegenspraak | Het bestuur laat zien en draagt uit dat zij integer gedrag 
vanzelfsprekend en noodzakelijk vindt. En het bestuur stimuleert anderen om integer 
gedrag te vertonen. 
3. Bestuursmodel | Het bestuur heeft een duidelijk besturingsmodel en er zijn 
duidelijke afspraken over de verantwoordelijkheden en taakverdeling in de organisatie 
om de korte- en langetermijndoelen te bereiken. 
4. Deskundigheid | Het bestuur beschikt over voldoende kennis en professionaliteit van 
de diverse aspecten van de sportorganisatie om de bestuurstaak gedegen uit te kunnen 
voeren. 
5. Inspraak/open cultuur | Er is een open cultuur waarin leden en belanghebbenden 
actief worden betrokken bij de beleidsprocessen. 
6. Diversiteit/inclusie | Er is een diversiteitsbeleid ten aanzien van de samenstelling van 
het bestuur, de staf en de organisatie. De samenstelling hiervan is een goede 
afspiegeling van de achterban in de sport en de samenleving. 
7. Benoemingsprocedure | Er is een zorgvuldige en transparante selectie- en 
benoemingsprocedure voor bestuursleden. 
8. Maatschappelijke waarde | Er is duidelijk beschreven en uitgedragen welke 
maatschappelijke waarde de sportorganisatie creëert voor haar leden en omgeving. 
9. Positief sportklimaat | Er heerst een positief en veilig sportklimaat waardoor de 
leden met plezier kunnen sporten. Hier wordt ook actief op gestuurd door middel van 
een duidelijke visie en een duidelijk beleid. 
10. Transparantie/zichtbaarheid | Het bestuur maakt zichtbaar/communiceert welke 
ambities en doelen zij heeft geformuleerd en is open over de interne procedures. 
11. Verantwoording | Het bestuur legt verantwoording af over het eigen handelen. 
12. Basisvoorwaarden | Het bestuur voldoet aan de basisvoorwaarden van goed 
sportbestuur. 

 
Bevindingen 
Over het algemeen oordeelt het bestuur tamelijk positief over de punten in de zelfscan. 
Hieronder wordt een aantal zaken weergegeven die opvielen en waar het bestuur specifiek 
bij heeft stilgestaan. 
 
Maatschappelijke waarde 
Oordeel: het bestuur is wel van mening dat Badminton Nederland maatschappelijke waarde 
levert, maar dat dit niet (voldoende) concreet opgenomen in de visie.  
Opvolging: dit punt zal meegenomen worden bij het opstellen van de nieuwe visie. 
Aandachtspunt hierbij is of we aansluiten bij de visie van andere sportbonden of dat dit 



   
aspect nog specifieker voor onszelf uitwerken. Ook vanuit overheidsbeleid krijgt dit aspect 
steeds meer gewicht. 
Diversiteit/Inclusiviteit 
Oordeel: het beleid is er, maar het bestuur vindt niet dat dit binnen de eigen organisatie en 
de clubs al voldoende ingevuld is. 
Opvolging: Badminton Nederland heeft het Charter Diversiteit getekend en er is inmiddels 
staand beleid en een jaarplan. Deze is in 2022 gericht op specifieke groepen binnen 
Badminton Nederland. Het bestuur is van mening dat dit een goed begin is, maar nog wel 
verder invulling verdient. Hiermee is al begonnen in 2023 met een nieuw jaarplan.  
Visie 
Oordeel: we hebben een Meerjarenbeleidsplan (MJBP), maar het bestuur twijfelt in 
hoeverre deze bij iedereen bekend is en daarbij loopt het huidige MJBP op zijn einde. 
Opvolging: het bestuur gaat aan de slag met het opstellen van een nieuwe visie, waarin we 
alle betrokkenen en belanghebbenden in zullen meenemen. 
Deskundigheid 
Oordeel: op zich is het bestuur positief over de expertise en diversiteit die het aan boord 
heeft, maar toch goed om te blijven nadenken over aspecten die worden gemist of in de 
toekomst nodig zijn.  
Opvolging: er zijn wel cursussen en is er een onboardingsprogramma, maar daar kan nog 
meer uitgehaald worden. Een idee is om met een dakpanstructuur te werken, zodat een 
kandidaat-bestuurslid kan meelopen om ingevoerd te raken. Dat houdt in dat er richting de 
einddatum van een bestuurslid eerder moet worden geworven. Bij het werven gaan we ook 
nadenken over welke expertise we missen en we gaan deze meenemen in het op te stellen 
profiel. 
Positief sportklimaat 
Oordeel: op diverse plekken binnen de eigen organisatie en binnen de verenigingen zijn nog 
steeds situaties die worden getypeerd als ongewenst gedrag. 
Opvolging: hiervoor wordt een integraal stuk opgesteld door de integrity managers. We gaan 
ook aan de slag met de instelling van een onafhankelijke klachtencommissie. 
Basisvoorwaarden 
Oordeel: er is een aantal onderdelen dat door NOC*NSF wordt gekenmerkt als 
basisvoorwaarden waaraan een sportbond moet voldoen. Badminton Nederland voldoet aan 
deze basisvoorwaarden en daarmee voldoet zij ook aan de Minimale Kwaliteitseisen.  
Opvolging: er zal steeds opnieuw gekeken worden of we nog voldoen. Daarnaast is 
Badminton Nederland bezig met de voorwaarden die ingaan per 2024. 
 
3.2 Overkoepelende organisaties 
Van alle organisaties waarbij Badminton Nederland is aangesloten, werden bijeenkomsten 
en (jaar)vergaderingen online bezocht: 

• Badminton World Federation (BWF): de Annual General Meeting op 7 mei 2022. 

• Badminton Europe Confederation (BEC): de Annual Delegates’ Meeting op 9 april 2022.  

• NOC*NSF: de online Algemene Vergaderingen op 16 mei en 21 november 2022. 
Hiernaast zijn tal van bijeenkomsten en workshops bijgewoond door bondsbestuursleden en 
leden van de werkorganisatie en is er structureel overlegd met de account- en 
prestatiemanagers van NOC*NSF. 



   
 
4. Internationale contacten 
In 2022 was Badminton Nederland vertegenwoordigd in de Atletencommissie van NOC*NSF 
en de BWF. Tevens waren we vertegenwoordigd in de commissies Communication & Media 
en High Performance van Badminton Europe. 

 
5.  Contacten binnen Badminton Nederland 
Bondsbestuursleden waren ook in 2022 waar mogelijk aanwezig in het land bij 
(top)evenementen (Yonex Dutch Open), online regiovergaderingen en bij andere 
bijeenkomsten met verenigingen en/of regioteams.  
 
6.          Verenigingen en leden 
6.1 Verenigingen per 31 december 2022 
Het aantal lidverenigingen bedroeg op 31 december 2022 439. Veertien verenigingen 
beëindigden het lidmaatschap van Badminton Nederland, één vereniging meldde zich aan en 
er vond een aantal fusies plaats. De aangegeven redenen van afmelding (in een aantal 
gevallen zelfs stoppen als vereniging) zijn een sterk teruglopend aantal leden, een tekort aan 
competitiespelers, opheffing van de vereniging en geen interesse meer in 
bondslidmaatschap (1 geval). 
 
De volgende 14 verenigingen hebben opgezegd: 

Vereniging Lidnummer Regio Aantal 
leden 

Bereshuttle 3145 Centrum 11 

Breukelen 3224 Centrum 21 

Forehand 1016 Noord    5 

LBV de Pluimbal 5783 Zuid-West 19 

MGS 7757 Limburg 2 

PBC 5401 Zuid-West 45 

Phoenix 17 51059 Zuid-West 33 

Racketeers 1045 Noord 99 

Rackmindo 9293 Noord-Holland 51 

RBV Hoogeveen 11060 Noord 7 

Roermond 7564 Limburg 42 

Veerkracht Lunteren 31040 Centrum 0 

Woudenberg 3686 Centrum 22 

Zundert 6538 Noord-Brabant 55 

 
De fusie betrof de verenigingen TFS ‘57 (6475) en BBV (6465), die samen de nieuwe 
vereniging Badminton Bergen op Zoom (61627) gingen vormen (135 leden). 
 



   
6.2 Ledenaantal per 31 december 2022 
Op 31 december 2022 stonden er 29.950 leden ingeschreven. Het betrof 7.274 junioren en 
22.676  senioren. Dat is 254 leden minder dan op 31 december 2021. Hieronder volgen de 
ledenaantallen, uitgesplitst naar regio en onderverdeeld in junioren en senioren.  
 
 

Regio Junioren Senioren Totaal 

Noord 548 1.815 2363 

Oost 758 2.396 3154 

Centrum 1.417 4.865 6.282 

Noord-Holland 1.068 3.640 4.708 

Zuid-West 2.101 5.461 7.562 

Noord-Brabant 949 3.061 4.010 

Limburg 433 1.438 1.871 

Totaal 7.274 22.676 29.950 
 

Het ledenbestand bestaat nog steeds voor 60 % uit mannen en voor 40 % uit vrouwen. Het 
ledental van Badminton Nederland per 31 december daalde met 0,84 %. Het ledental per 31 
december 2022 is een momentopname. Gedurende het hele jaar worden leden af- en 
aangemeld, waarbij de meeste afmeldingen in december plaatsvinden: het totaal aantal 
leden van Badminton Nederland in 2022 bedroeg 37.171. Dat is 3,56 % meer dan in 2021 
(+1.275).  
 
7.  Huisvesting 
Het bondsbureau was het gehele jaar gehuisvest aan de Kelvinbaan 48 te Nieuwegein. Er 
werd grotendeels thuis gewerkt. 
 
8.  Medezeggenschap van werknemers 
De werkgever, in de persoon van de directeur, heeft eenmaal vergaderd met de 
Personeelsvertegenwoordiging (PVT): op 6 december 2022. Er vond een 
personeelsbijeenkomst plaats op 15 december 2022. 
 
9.  Personeel & Organisatie 
Badminton Nederland had per 31 december 2022 elf werknemers in dienst. Op 31 december 
2022 bedroeg het aantal fte’s 10,45. 
 
10.  Vrijwilligers  
De vrijwilligers zijn uitgenodigd voor de finaledag van de Yonex Dutch Open inclusief VIP-
lunch en VIP-behandeling. 
 
11.        Onderscheidingen 
In 2022 zijn onderscheidingen uitgereikt aan de volgende personen: 
 
Bronzen Erepenning voor Bijzondere Verenigingsverdiensten 



   
Sjaak Kessels BC Good Luck April 2022 

Maria Timmermans BC Good Luck April 2022 

Jan Pitlo BDV Veenendaal Juni 2022 

Martin ter Plegt Duinwijck Augustus 2022 

Saskia Lezwijn-Krist BC Raak’em November 2022 

 

Gouden Erepenning voor Bijzondere Bondsverdiensten 

Rémon Verbeek Juni 2022 

 

Lid van Verdienste 

Albert Valentijn Juni 2022 

Louis Hoofd November 2022 

Gilbert Kortenaar November 2022 

Erik Ligtvoet November 2022 

 
Jubilea 
Het bondsbestuur heeft in 2022 geworsteld ten aanzien van de verzoeken voor het bezoeken 
van jubilea van verenigingen. Aangezien het bondsbestuur niet bij alle jubilea aanwezig kan zijn 
is besloten om dit per verzoek te bekijken. 
 
Bestuurlijke vernieuwing 
Als bestuur stellen wij voor om de acties die reeds zijn afgesproken binnen beide sporen te 
continueren en dit als reguliere bedrijfsvoering te zien en daarmee het traject Bestuurlijke 
Vernieuwing in deze vorm te beëindigen. Daarbij maken we het vraagstuk van de regio’s in 
brede zin onderdeel van de nog op te stellen visie. Hierin zal dus ook richting gekozen 
worden ten aanzien van de toekomst van de regio’s.  
 
De routekaart om te komen tot een nieuwe visie zal in de voorjaarsvergadering 2023 worden 
ingebracht. 

Aanmelden leden 
Er heeft in mei 2022 een nieuwe ronde plaatsgevonden. De 5 benaderde verenigingen 
meldden/melden alle leden aan. 
  



   
5.2             Jaarverslag Werkorganisatie 2022 
 
In 2022 hebben we wederom hard gewerkt om de doelen uit het Jaarplan 2022 te realiseren. 
Naast de onderstaande doelstellingen hebben we ook allerlei reguliere taken uitgevoerd en 
zijn we veel in contact geweest met verenigingen.  
 
Focusprojecten 
Probeerbadminton.nu 
Ambitie MJBP: Vitale verenigingen/Meer Badminton en Beter Zichtbaar 

Doelstellingen 2022 
• Samenwerking tussen bond en (recreatieve) verenigingen onderhouden/tot stand. 
Met de deelname van 218 verenigingen en het contact dat we via Probeerbadminton.nu 
hebben gehad is er goed gewerkt aan het doel de samenwerking tussen de bond en 
verenigingen te onderhouden en tot stand te brengen. Het programma wordt zeer goed 
gewaardeerd en deelnemende verenigingen hebben er gemiddeld vier leden aan 
overgehouden. 
 
• Bereik creëren buiten onze verenigingen/onze leden. 
Met Probeerbadminton.nu bereiken we niet alleen onze huidige verenigingen, maar bij de 
afgelopen editie was er ook weer een aantal niet-lidverenigingen die meededen. Daarnaast 
zien we dat onze leden de online content delen in hun eigen kring. 
 
• Meer volgers via sociale media genereren voor badminton in het algemeen en BN 
specifiek. 
In de cijfers van sociale media zien we een duidelijke groei in de maanden waarin 
Probeerbadminton.nu actief is. Op Facebook is dit het drievoudige ten aanzien van niet-
actieve maanden. 
 
• Samenwerking starten met Sportmatch voor groter bereik, optimalisatie automatisering 
en verdere professionalisering. 
Badminton Nederland (BN) is in de online campagne nauw betrokken geweest in de 
samenwerking met Sportmatch. Communicatie heeft hierin veel informatie opgedaan in hoe 
een maximaal resultaat te halen uit campagnes als Probeerbadminton.nu. De website is 
aangepast en daarmee veel makkelijker geworden voor verenigingen om de eigen informatie 
zelf te beheren. BN hoeft hier niet meer de uren in te stoppen zoals dat in 2021 het geval 
was. 

 

 

 

 



   
Resultaten 
• 250 verenigingen doen mee aan probeerbadminton.nu in 2022. 
Het resultaat is met 218 deelnemende verenigingen lager dan het doel. Geluiden van 
verenigingen die niet deel hebben genomen zijn dat voorgaande jaargang(en) zo succesvol 
waren dat er geen plek voor nieuwe mensen is of er is een gebrek aan vrijwilligers om het op 
te pakken. Een aantal van deze verenigingen geeft aan volgende editie wel weer mee te 
gaan doen. We blijven Probeerbadminton.nu voortdurend evalueren. 
 
• Er zijn 3.000 aanmeldingen bij verenigingen voor Probeerbadminton.nu. 
Via de officiële kanalen van Probeerbadminton.nu 1.500 deelnemers zich aangemeld maar 
veel aanmeldingen zijn ook buiten de website gegaan.  
 
• 1.500 nieuwe leden melden zich aan tijdens of na participatie. 
Aan de hand van de getallen vanuit verenigingen verkregen zijn hebben 700 leden direct 
gelieerd aan Probeerbadminton.nu binnengekomen. We horen via verenigingen ook dat er 
wel ook veel bijvangst is van nieuwe leden die ook weer nieuwe mensen meenemen en 
mensen die later starten. In januari en februari 2023 hebben we mede door de actie 1.697 
leden mogen hebben verwelkomen.  
 
• Alle regio’s doen mee, inclusief regioteams en regiovrijwilligers. 
Alle regio’s zijn betrokken, met daarbij ook alle regioteams en vrijwilligers. 

Bamito 
Ambitie MJBP: Vitale verenigingen/Meer Badminton en Beter Zichtbaar 
 
Doelstellingen 2022 

Badminton als complete sport waarbinnen kinderen zich fysiek, mentaal en emotioneel 

kunnen ontwikkelen. Hier hoort bij dat alle kinderen trainen en wedstrijden spelen. In 

2024 speelt 100% van de kinderen die sinds 2021 lid zijn geworden, competitie. N.B. Dit 

betekent niet dat het competitie spelen verplicht wordt gesteld. Dit betekent dat 

kinderen competitie willen gaan spelen. Zoals bekend uit onderzoek, blijven kinderen die 

competitie spelen langer lid en vooral langer betrokken bij de vereniging en de sport. 

Plezier en binding met de vereniging staan wel voorop. 

De Bamitocompetitievormen zijn volledig geïntegreerd in de nieuwe opzet 

jeugdcompetitie. Door deze aanpassing zorgen we ervoor dat via Bamito  poules en 

afdelingen in aantal verder toenemen. Ook verlagen we door voor de vorm te kiezen aan 

de hand van de ontwikkeling van het kind de drempel om competitie te spelen en 

stimuleren we maximaal de deelname aan de competitie.  

• Behoud van leden (ook ouder dan 12 jaar): de uitstroom bij de doelgroep van het 
programma is in eind 2022 met 10% gedaald. 

Het aantal uit FOYS opgehaalde uitstroomjeugdleden aan de hand van opzeggingen 

afgelopen jaar is 44. Er zijn in 2022 door de verenigingen 1.273 jeugdleden aangemeld. 

Hiermee is een stijgende lijn te zien en de uitstroom tot een minimum beperkt. 



   
 

• Betere badmintonners, af te meten met benchmarking met buitenland gedurende 
vier jaar. 

Sinds de start van Bamito vier jaar geleden zien we dat aantallen bij de jeugd bij veel 

verenigingen toenemen. Ook het niveau lijkt toe te nemen. De eerste resultaten zijn al 

zichtbaar met de toernooiwinsten van de U13 in het buitenland, waar Jason de Graaf, 

Nagasharan Vengatesh en Boris Vermaas mannelijke exponenten van zijn die het 

internationaal heel goed doen. Ook bij de dames hebben we met name met Mette Kool in de 

U13 en de leeftijdsgroep lager in de U11 met Aminah Wongsodimedjo, Dakshita Goyat ook 

spelers die internationaal echt meedoen om de prijzen in de circuittoernooien. 

Samenwerking op gebied van toernooien met België zorgt ervoor dat ook toernooien voller 

raken en kinderen meer (internationale) weerstand krijgen.  

• De basis van de topsportpiramide vergroten en versterken: eind 2022 is de bezetting 
qua deelnemers van onze RTC’s 100%. 

De eerste resultaten komen tot stand. Aantallen bij de RTC’s lopen op en er worden stappen 

gezet om nieuwe RTC’s op te starten. 

 

• Het programma inzetten voor schoolbadminton door middel van de integratie van de 
leskaarten in het schoolbadmintonpakket. 

Met het nieuwe schoolpakket voor Bamito dat dit jaar gerealiseerd is hebben we een mooie 

tool ontwikkeld om naar de scholen te gaan. Het programma School en Omgeving is hierin 

een nieuwe kans waardoor we voor de komende jaren een duurzaam programma hebben. 

We hebben de eerste stappen richting de scholen al gezet met ons bezoek aan de jaarlijkse 

bijeenkomst van de KVLO, bezoeken die in 2023 verder uitgebreid worden. Het schoolpakket 

bestaat uit een handleiding, lessen en diploma’s, die net als Bamito voor verenigingen 

besteld kunnen worden door de scholen via de webshop. Op deze manier kunnen we Bamito 

nog beter inzetten voor de werving van nieuwe jeugdleden.  

 

Resultaten 

• 80% van de bij BN aangesloten verenigingen zijn bekend met Bamito’s 
jeugdprogramma. 

Via de nieuwsbrief van BN wordt Bamito maandelijks onder de aandacht gebracht. 
Daarnaast communiceren we via social media regelmatig en hebben we succesverhalen 
gedeeld van verenigingen die zijn gestart. Daardoor is de bekendheid van Bamito 
toegenomen. 60% van de verenigingen geeft aan bekend te zijn met Bamito, waarbij 
onderscheid dient te worden gemaakt tussen verenigingen die jeugd hebben en recreatieve 
verenigingen.  

• 50 van de bij BN aangesloten verenigingen die jeugd hebben gebruiken Bamito’s 
jeugdprogramma. 

Vanuit de verenigingsmonitor blijkt dat 13,4% van de verenigingen werkt met Bamito. Op 

430 verenigingen is dat 55 verenigingen. In totaal werkten 62 verenigingen met Bamito. 



   
 

• 100 trainers hebben de bijscholing Bamito’s jeugdprogramma gevolgd en werken 
aan de hand van het programma tijdens trainingen. 

De bekendheid van Bamito wordt gestimuleerd aan de hand van succesverhalen en 

de bijscholingen die in het Sportakkoord zitten. Met een deelname van meer dan 50 

verenigingen en 200 trainers aan deze bijscholingen zien we dat de interesse en 

bekendheid steeds verder toeneemt.  

 

• De competitievorm is vastgesteld: door middel van minimaal 10 clusters van 
verenigingen die met elkaar de FUNdagen draaien wordt de competitie georganiseerd. 

De Bamitocompetitievormen zijn volledig geïntegreerd in de nieuwe opzet 

jeugdcompetitie. Door deze aanpassing zorgen we ervoor dat via Bamitopoules en -

afdelingen in aantal verder toenemen. Ook verlagen we door voor deze vorm te 

kiezen de drempel om competitie te spelen en stimuleren we de deelname aan de 

competitie maximaal. 

 

• Verenigingen die met het programma werken hebben een diplomadag uitgevoerd. 
Diplomadagen krijgen nog geen voet aan de grond; er word op dit moment gewerkt aan 

Skillskaarten. Dit zijn kortere kleine oefenvormen die kinderen kunnen uitvoeren en 

daarmee een kaart verdienen. Hiermee maken we de progressie sneller zichtbaar en 

makkelijker te organiseren voor verenigingen. 

 

• Verkoop van promotiemateriaal gaat online via shop.badminton.nl 
Het schoolpakket bestaat uit een handleiding, lessen en diploma’s, die net als Bamito 

voor verenigingen besteld kunnen worden door de scholen via de shop. 

 

AirBadminton 
Ambitie MJBP: Meer Badminton en Beter Zichtbaar/Vitale verenigingen/ Nieuwe 
inkomsten(bronnen) 

Doelstellingen 2022 

• AirBadminton 100 % gefinancierd uit externe middelen. 
De activiteiten in het kader van AirBadminton zijn in 2022 kostenneutraal georganiseerd. 

 

• AirBadminton als impuls om (nieuwe) data te genereren. 
De communicatie omtrent AirBadminton heeft geleid tot veel nieuwe data. Middels de 

website en diverse online (social media) campagnes hebben we nieuwe leads gegenereerd.  

Het realiseren van het Nederlands AirBadmintonteam draagt hier ook aan bij aangezien de 

spelers actief de content delen. In totaal hebben we in 2022 hebben 21.000 nieuwe 

bezoekers op de platforms gehad. 

 

• AirBadminton als impuls om nieuwe doelgroepen te binden. 



   
Er worden AirBadmintonproducten verkocht zoals Airshuttles, voordeelsets en rackets. 

Online zien we een gestage groei, bijvoorbeeld 35% op ons Instagram-kanaal. 

 

• Zichtbaarheid van de sport badminton vergroten. 
In 2022 hebben we dit zowel online als offline gerealiseerd. We hebben middels de Urban 

Series in Utrecht, het samenstellen van een nationaal AirBadmintonteam en digitale 

campagnes de zichtbaarheid vergroot. 

 

• Verenigingen faciliteren in extra verenigingsaanbod met als doel meer leden/omzet 
voor vereniging. 

Hiervoor zijn verschillende diensten waaronder een Airbadmintonclinic, toernooiformat en 

de verhuur van materialen, maar hier wordt nog niet veel gebruik van gemaakt. Middels 

twee pilots in Amsterdam en Den Haag hebben we voor verenigingen faciliteiten gecreëerd 

om AirBadminton-activiteiten te organiseren. Hiervoor hebben twee verenigingen zich 

aangemeld.  

 
Resultaten 

• AirBadmintonplatform heeft structurele funding gerealiseerd (100.000 EUR p.j.) 
voor de komende 3 jaar. 

Voor de activiteiten zijn tot nu toe inkomsten gerealiseerd, echter nog geen structurele 

inkomsten. De financiële doelstelling voor 2022 is niet gehaald. In 2022 hebben we 24K + 2 

dagen stadion huur BWF (55K) aan funding gerealiseerd. 

 

• In 2022 zijn er 5.000 nieuwe profielen in het AirBadmintonplatform (+e-commerce). 
In 2022 zijn er 21.000 (15.000 shop.badminton.nl & 6.000 airbadminton.nl) nieuwe 

bezoekers op het platform geweest. 

 

• In 2022 bereiken we online 600.000 individuen (+e-commerceplatform) via 
campagnes met een conversiepercentage van 2%. 

In 2022 hebben we online 611.093 individuele personen bereikt via campagnes waardoor er 

15.000 unieke individuen op het platform zijn gekomen (conversie 2,45%). 

 

 

• In 2022 staan er 50 metalen AirBadmintonnetten in de openbare ruimte. 
Het verkopen van Let’s Play Netten en de Bamito SchoolBadminton is in 2023 gestart. 

Reguliere Bamitoproducten zijn er wel al in 2022 verkocht. 

  

• Alle events hebben in 2022 100% meer deelnemers dan in 2021. 
Aan het NK AirBadminton Toernooicircuit hebben weer vijf teams meegedaan. Hier hebben 

niet meer teams deelgenomen dan in 2021 maar is er wel een extra speeldag toegevoegd. In 

het King of the Court werd wederom de Nations Cup georganiseerd tijdens de Urban Series. 



   
Daarnaast is er ook een internationaal toernooi met individuele nummers (mixed, triples) 

georganiseerd. Dit event is in samenwerking met/door de BWF georganiseerd/gefinancierd. 

Het Nationaal AirBadminton Team bestaande uit 12 sp(e)elers/-sters heeft in Hamburg en 
Utrecht deelgenomen aan de Urban Series. 

 

 

E-commerce 
Ambitie MJBP: Nieuwe inkomsten(bronnen) 

Doelstellingen 2022 

• Nieuwe structurele inkomstenbron Badminton Nederland genereren. 
Deze inkomstenbronnen zijn gegenereerd. Deze bestaan uit de webshop, de Let’s Play 

Netten en Bamito & Bamito SchoolBadminton. 

 

Webshop                                                   inkomsten:  

 
Totale opbrengsten €26.064,91  excl BTW   

Rijlabels Som van Bedrag in EUR  
  

Drukwerk en portikosten €                          6.962,24  
  

Organisatiekosten €                                44,67  
  

Reis-en verblijfkosten €                                  3,57  
  

Software en Automatisering €                          1.870,78  
  

Verkoop- en 
marketingkosten €                          4.261,98  

  
Eindtotaal €                        13.143,24  

  

    
Inkoop producten voor 
verkoop € 13.712,26 

  

 
Totale kosten 

€ 
26.855,50 

 

 
Resultaat € -790,59 

 
 

Topproducten per verkochten aantallen in Shopify 2022: 

AirShuttle 6 Tube 157  

Badminton Racket | VICTOR 124  



   

AirShuttle 3 Tube 100  

FZ Forza S-5000, speed 78 68  

Adidas Spieler E05.1 65  

 

• Nieuwe doelgroepen binden. 
Via digitale marketing worden er nieuwe doelgroepen bereikt (zie aantallen bij 

AirBadminton). 

 

• Verrijken en benutten van data (potentiële nieuwe) badmintonners. 
Zie de eerder genoemde aantallen bij AirBadminton. 

 

• Webshop: een completerend/aanvullend product van ons dienstenpakket voor 
onze verenigingen en voor individuele leden. 

Dit is gerealiseerd omdat we Yonex toegevoegd hebben aan het assortiment en nu 

beschikken over een ruimer aanbod aan rackets en shuttles. 

 

• Aanjager voor cross-selling & upselling bestaande producten Badminton Nederland 
t.b.v. meer leden/inkomsten 

Dit is gerealiseerd. De webshop is nu uitgerust met tools voor cross-selling & upselling en 
tevens uitgebreid met extra campagnes (o.a. verlaat winkelmandcampagne). Dat heeft tot 
meer inkomsten geleid en een hogere gemiddelde bestedingswaarde. 

Resultaten 

• De webshops Badminton.nl en Bamito.nl zijn gelanceerd. 
In april is er een totaal vernieuwde webshop gelanceerd met naast AirBadminton ook een 

Bamito- en badmintonaanbod. 

 

• 25% van alle BN-verenigingen doet inkopen op ons e-commerceplatform. 
Geschat wordt dat er 10% van de verenigingen producten afneemt. Dit is moeilijk te 

achterhalen aangezien individuen namens de vereniging ook bestellen. In 2023 gaan we hier 

aanpassingen maken op het platform om dit beter inzichtelijk te maken maar ook om het 

gewenste percentage te behalen. 

 

• In 2022 zijn er minimaal 6 sportaanbieders die BN-producten afnemen. 
Er zijn vijf sportaanbieders die producten afnemen en hebben toegevoegd aan hun 

assortiment.  

 

Topbadminton 

Ambitie MJBP: Internationale Toppositie in de wereld. 



   
Doelstellingen/resultaten 2022 
Senioren 
• 1 Mannenenkel in de top-30 behouden. 
Mark Caljouw is in 2022 net buiten de top-30 beland. Hij zal zeker weer in de top-30 
terug moeten komen om een goede kans te maken op kwalificatie. Eind 2022 stond 
Mark op plek 33. 
 
• Regelmatig top 20 verslaan. 
Het jaar 2022 was een wisselend jaar kijkende naar de prestaties. We hebben een periode 
gehad met veel goede prestaties en een periode waarin de prestaties achterbleven.  Met 
elkaar hadden we een aantal prestatiedoelen afgesproken, om onszelf continu te kunnen 
meten met de absolute wereldtop. Robin Tabeling en Selena Piek hebben meerdere 
doestellingen behaald, onder andere regelmatig een top 20 speler verslaan. 
 
 
Robin & Selena:  

- Maleisië Open 500, gewonnen van de Nr1 van de wereld.  
- Europese Kampioenschappen, gewonnen van de Nr13 van de wereld 
(Alexandra Boje & Mathias Christiansen)  
- Yonex Japan Open 750, gewonnen van de Nr8 van de wereld (Mark Lamsfuss 
& Isabel Lohau)  
- French Open 750, gewonnen van de Nr 10 van de wereld (Seo Seung Jae & 
Chae Yu Jung)  
- French Open 750, gewonnen van de Nr14 van de wereld (Rehan Naufal 
Kusharjanto & Lisa Ayu Kusumawati)  

 
• Podium EK. 
In 2022 werd het EK gehouden in Madrid (Spanje). In totaal wisten vier spelers het podium 
te behalen.  Er was een bronzen medaille voor het mannendubbel Ties van der Lecq & Ruben 
Jille en het gemengddubbel Robin Tabeling & Selena Piek. 
 
• 1 Mannenenkel richting top-50 brengen. 
Eind 2022 stond Joran Kweekel als tweede Nederlandse enkelspeler bij de mannen 
op plek 90. 
 
• Kwartfinale EK en een Challengefinale halen. 
Zoals gezegd zijn er op de EK twee kwartfinales behaald. Op de toernooien met een 
lagere status dan Level 300 zijn ook een paar mooie prestaties geleverd:  

- Ruben & Ties wonnen de Orleans Masters, Level 100  
- Robin & Selena wonnen de Dutch Open, International Challenge  
- Cheryl & Debora wonnen de Dutch Open, International Challenge  

 
• 1 Gemengddubbel samen met 1 Mannenenkel 3 kwartfinales in 1000/750/500 bereiken. 
Voor Mark is dit helaas niet gelukt, maar Robin en Selena wisten meerdere keren 
een kwartfinale of hoger te halen op een Level 500/750/1000 toernooi.  

- Maleisië Open 500, Kwartfinale  



   
- Maleisië Open 750, Kwartfinale  
- Europese kampioenschappen 500, Halve finale  
- French Open 750, 2e plaats!  

 
Vooral de finaleplek tijdens de French Open heeft grote indruk gemaakt in 
badmintonnend Nederland. Wat zat ons Nederlandse koppel dicht bij een 
overwinning, maar een tweede plek op zo’n prestigieus toernooi is absoluut een 
wereldprestatie.  
 
Ten aanzien van de doelstelling om structureel bij de top-8 van de wereld te horen op 
alle vijf de moeten we constateren dat bijna alle spelers op dit moment niet in de 
buurt komen voor deze doelstelling. Het gemengddubbel is het enige onderdeel waar 
we op dit moment wel voldoen aan de doelstelling.  Dit betekent dat we de 
aankomende 8 jaar nog intensiever aan de slag gaan  met de spelers aan de 
onderkant (de S-2-laag) en de S-1-laag om over een aantal jaar een groep senioren 
te hebben die weer meedoen voor de top-8 posities. We werken structureel aan het 
optimaliseren van de kwaliteit en intensiteit van de S-2-trainingen. Daarnaast wordt 
er continu gewerkt aan een verbetering van het S-1-programma om deze visie te 
blijven nastreven.  
 
In mei 2023 begint het nieuwe Olympische kwalificatiejaar. Dit zal ongetwijfeld een flinke 
opgave worden, maar we gaan ervoor om wederom meerdere spelers te kwalificeren voor 
de Olympische Spelen 2024 in Parijs.   
 
S-1  
Doelstellingen/resultaten  
• EJK-Medaille 
De S-1-selectie is de laatste jaren flink aan de weg aan het timmeren, maar helaas is 
er nog steeds wel een gat met de andere sterke Europese landen. Afgelopen jaar 
werden de Europese Jeugdkampioenschappen gehouden in Belgrado (Servië). We 
gingen voor een medaille, maar dit is helaas niet gelukt. De beste prestatie werd 
geleverd door Noah Haase en Kirsten de Wit: zij wisten de kwartfinale te halen in het 
gemengddubbel. 
 
• WJK laatste 16 halen 

Tijdens het WJK in Spanje gingen we voor een top-16-positie, maar dit doel is niet 
behaald. We zullen hard moeten blijven werken met de jonge S-1-spelers om deze 
prestaties aankomende jaren te verbeteren.   
 
Opleidingen 
Doelstellingen/resultaten 
• Starten van een vijfde RTC. 
Op dit moment hebben we nog steeds vier Regionale trainingscentra (RTC’s); in 
2022 is er geen vijfde RTC of HUB bijgekomen. We blijven jaarlijks kijken naar de 
mogelijkheden om uit te breiden in de RTC’s. Daarnaast kijken we kritisch naar het 
RTC-programma en proberen we met de middelen die we hebben het programma 
elk jaar weer te verbeteren. 



   
 
• Starten van 2 RTC Badminton Impact Zones/Badminton Hubs. 
In 2022 hebben we dit niet kunnen realiseren. Talentontwikkelingopleidingen zijn 
echter onderwerpen waar we continu naar kijken. Een goede opleiding is van 
essentieel belang om het gewenste niveau te hebben bij instroom in de S-1-selectie.  
 
• Met minimaal 10 badmintonscholen/talentencentra is een samenwerkingsverband 
We hebben met twaalf badmintonscholen/initiatieven voor extra training een 
samenwerkingsovereenkomst. De badmintonscholen zijn de extra trainingen voor de 
overstap naar het RTC.  Met 10 samenwerkingsovereenkomsten hebben we het doel 
van 10 overeenkomsten behaald.  
 
Zie hieronder de samenwerkende badmintonscholen:  
1. NBBJ  
2. Badmintonschool Learn to fly  
3. Badminton training center (BTC)  
4. Badminton Promotie Oost (BPO)  
5. Badminton Topsport Flevoland (BTF)  
6. Badminton academy Eindhoven  
7. Badmintonschool Barendrecht  
8. Badmintonschool West-brabant  
9. Badmintonschool Utrecht  
10. TOP badminton Enschede  
11. Regiotraining Harderwijk  
12. BC Echt Experience  

Overige zaken 
 
Competitie 

Seizoen 2021-2022 
Het verloop van het seizoen 2021-2022 ging tot de beperkende maatregelen van de 
overheid die op 26 november 2021 in gingen, volgens planning. Vanaf dat moment was het 
eerst niet toegestaan om na 17.00 uur te spelen en dat is uiteindelijk uitgemond in een 
lockdown die tot medio januari 2022 duurde. In december zijn er diverse scenario’s gemaakt 
om in eerste instantie de niet gespeelde wedstrijden van de avondlockdown in te halen en 
vervolgens zijn er scenario’s gemaakt voor de eventuele hervatting van de competitie. Door 
de beperkende maatregelen is de competitie verlengd tot 8 april 2022. 

Seizoen 2022-2023 
Het seizoen 2022-2023 verliep volgens planning. Er waren geen beperkende corona-
maatregelen meer. Ook mocht corona ook niet meer gebruikt worden om het verplaatsen 
van een wedstrijd af te dwingen. Verenigingen gaven soms nog wel aan dat er een corona-
uitbraak was in het team. Verder is loopt het seizoen volgens plan en zijn er geen zorgen dat 
er weer beperkende maatregelen zullen komen.  



   
Wel werden er veel verplaatsingsverzoeken gedaan door verenigingen. Gedurende het 
seizoen is aangegeven aan het competitieteam dat een e-mail die iets beschrijft als ‘in 
onderling overleg is de wedstrijd verplaatst’ met de tegenstander in de CC, voldoende is om 
een wedstrijd te verplaatsen. Veel verenigingen hebben telefonisch contact met elkaar en 
vinden het extra (onnodig) werk, als zij vervolgens ook via de mail akkoord moeten geven. 

Dubbelcompetitie 
In het kader van nieuw competitie-aanbod is in 2021 besloten om een dubbelcompetitie op 
te zetten. Deze competitie is gestart in februari 2022 en na afloop geëvalueerd. Aan de hand 
van feedbackpunten is een aantal wijzigingen gemaakt in de opzet. Zo is de 
vrouwendubbelcompetitie niet meegenomen naar de opzet van 2023: hier was te weinig 
animo voor, waardoor de reisafstanden te groot werden voor het aantal partijen dat een 
team speelt. Daarnaast is de klasseindeling veranderd, waardoor de niveauverschillen per 
klasse verkleind worden. Ook zijn teams alleen ingedeeld in de klasse waarvoor zij zich 
hadden ingeschreven. De 2e editie van de dubbelcompetitie is gestart in februari 2023. 

 

Communicatie, PR & Digitale marketing 

Doelstellingen 2022 
In 2022 hadden we als doel om de ingezette koers om onze achterban gerichter te 
informeren over de activiteiten van Badminton Nederland door gebruik te maken van 
beschikbare data en verschillende communicatiekanalen voort te zetten. We hebben onze 
communicatie nog beter weten te structureren en tevens de frequentie weten te verhogen. 
In onze communicatie richten we ons op de leden, verenigingen, vrijwilligers en de 
ongebonden sporter.  

Communicatie over corona 
In 2020 en 2021 stond een groot deel van de communicatie in het teken van corona. 
Gelukkig verdween het coronavirus begin 2022 naar de achtergrond en konden we onze 
mooie sport weer zonder restricties beoefenen. We hebben verenigingen begin 2022 nog 
voorzien van een wekelijkse corona-update, diverse mailingen en was er een landingspagina 
over badminton en corona, waarop alle informatie gebundeld was. 
 
Probeerbadminton.nu 
Net als in 2021 organiseerden we in 2022 weer de landelijke wervingsactie 
Probeerbadminton.nu. Dit was met 218 deelnemende verenigingen wederom een groot 
succes. Dit zagen we ook terug in de communicatie. Er kwamen 1650 deelnemers binnen via 
de website www.probeerbadminton.nu. Via de betaalde campagne op de sociale media 
hebben we meer dan 218.000 mensen bereikt en via deze weg kwamen er 227 directe 
aanmeldingen binnen. Er is veel feedback ontvangen van de deelnemers en de 
aandachtspunten zijn opgepakt en worden verwerkt ten behoeve van de editie van 2023; 
voornaamste voorbeeld hiervan is de herziening van de website met handige wijzigingen 
voor de verenigingen.   
 

http://www.probeerbadminton.nu/


   
Campagnes 
In 2022 hebben we meerdere communicatiecampagnes uitgevoerd, zowel betaald als 
onbetaald. De campagnes stonden in 2022 niet alleen in het teken van onze evenementen 
zoals de Yonex Dutch Open en AirBadminton Urban Series, maar ook onderwerpen zoals 
opleidingen en het werven van wedstrijdfunctionarissen.  

Fotografie 
Beeld is onmisbaar geworden in de hedendaagse communicatie. Om onze berichten  
voortdurend te voorzien van bijpassend en goed beeldmateriaal hebben we in 2022 een 
pool gemaakt met fotografen. Inmiddels hebben we een groep van 10 fotografen die voor 
ons foto’s willen maken om de badmintonsport te promoten.  

Social media  
Net als vorig jaar hebben we ook in 2022 een sterke groei gezien onder het aantal volgers en 
likers op onze social media kanalen. Vooral op LinkedIn en AirBadminton Instagram steeg 
onze fanbase aanzienlijk. Hieronder een overzicht van de cijfers. 

 

 

 Peildatum: 1-1-2022 Peildatum 1-1-2023 

Badminton Nederland 
accounts 

  

Instagram 5.368 volgers 5.743 volgers 

Twitter 3.176 volgers 3.221 volgers 

LinkedIn 1.406 volgers 1.537 volgers 

YouTube 2.030 abonnees 2.170 abonnees 

Facebook 5.290 likes en 5804 volgers 5.625 likes en 6.095 volgers 

AirBadminton accounts   

Instagram 903 volgers 1.264 volgers 

Facebook 440 likes en 522 volgers 503 likes en 606 volgers 

YouTube 37 abonnees 43 abonnees 

 
Direct e-mailing  
Het wordt steeds belangrijker om onze achterban direct persoonlijk te informeren. Dit doen 
wij door verschillende ledenmailingen te sturen. In deze ledenmailingen werd in 2022 
aandacht geschonken aan onder andere badminton- en AirBadmintonevenementen, 
AirBadmintonproducten, nieuwe competitievormen, aanbiedingen van onze partners.  

Digitale marketing  
Het gebruik van toasters, retargeting, betaalde social-adds etc. is inmiddels een vast 
onderdeel geworden van onze marketingcampagnes. Deze middelen zetten wij in om 
producten en evenementen onder een breder publiek onder de aandacht te brengen. In 
2022 hebben we via betaalde social-adds campagnes gevoerd voor Probeerbadminton.nu, 
AirBadminton, de Yonex Dutch Open en voor de Zilveren Kruis-actie in december. 
 



   

Evenementen 

1. Activiteiten 
De volgende nationale/internationale toernooien en kampioenschappen hebben 
plaatsgevonden in 2022: 

• FZ Forza NK, Almere 

• Yonex Dutch Junior International, Haarlem (BC Duinwijck) 

• Finale play-off Eredivisie, Den Haag 

• NK Veteranen, Amersfoort 

• Forza Dutch International, Wateringen (VELO) 

• NK Para Badminton, Veenendaal 

• NK Jeugd, Tilburg 

• NK Competitieteams, Zutphen 

• Yonex Dutch Open, Almere 

• RJK’s 

• RSK’s. 
 

De Yonex Dutch Open 2022 heeft het grootste nationale en internationale mediabereik van 
deze evenementen. Hieronder in het kort het bereik via de uitzendgerechtigden: 

• NOS: 45 minuten verspreid over vier momenten met 1.354.000 kijkers in 
Studio Sport op zondagavond. Op de andere momenten waren er ruim 700.000 
kijkers. 

• Almere Lokaal: reportage van 4.25 minuten 

• Via YouTubekanaal van Badminton Europe 12.600 unieke bezoekers met een 
top 4 van bezoekers uit Nederland, Frankrijk, Amerika en Engeland. 

• Via socialmediakanalen van Badminton Nederland: 100.000+ views. 
 

De volgende evenementen zijn vanwege de coronapandemie eind 2021/begin 2022 
gecanceld: 

• Finaledag VANDEKOLK Hypotheken Cup 

• Finale Junior Master Circuit. 
 

Partnerships 

1. Activiteiten 
A. Beheren van bestaande sponsorafspraken 
Badminton Nederland heeft met de volgende partners een meerjarensponsorovereenkomst, 
waarvan de status als volgt is: 

- Met Yonex loopt het contract voor de Dutch Open t/m 2026. 
- Met Forza/VICTOR loopt het contract t/m 2025 voor NK’s en nationale selectie 
en t/m 2026 voor het Bamito’s jeugdprogramma. 



   
- Met de gemeente Almere loopt het contract t/m 2024 voor de NK. 
- Met de NOS loopt een mediaovereenkomst t/m 2024. 

 

B. Nieuwe sponsors aan ons verbinden 
In 2022 zijn met de volgende (nieuwe) partners afspraken gemaakt over samenwerking. 

TeamNL/NOC*NSF 
Via NOC*NSF is in 2022 een contract afgesloten met de Nederlandse Loterij t/m 2032. 
 
Dutch Open 2023 en 2024 
Met de gemeente ’s-Hertogenbosch is een overeenkomst gesloten voor de organisatie van 
de Dutch Open in 2023 en 2024 met optie om die te verlengen met 2025 en 2026. 

Finale play-off Eredivisie Eredivisie 2022 
- Gemeente Den Haag 
- Amazing Oriental 
- Fysiopraktijd Den Haag 
- Dataweb 

 

Yonex Dutch Open 2022 
- Autoradam (vervoerspartner) 
- FIT Sortbalsem (goud sponsor) 
- Van de Kolk Hypotheken (zilver sponsor) 
- Dataweb (zilver sponsor) 
- Holiday Inn Express Hotel (brons sponsor) 
- Sinner (supplier) 
- Deelnemers bedrijventoernooi: KLM Catering Serivce, Yakult, Knipscheer 
Infrastructuur, Farm21, Brijder, Motivaction, Bondcenter 

 

AirBadminton 2022 
- Gemeente Utrecht (Nations Cup) 
- Puma (kleding) 
- Sinner (supplier) 
- Mams Coffee (sponsor) 
 

Ledenactie 
- Zilveren Kruis 

 
Ledenplatform 

Badminton Nederland is een aantal jaar geleden een nieuwe digitale weg ingeslagen. Om 
deze weg optimaal te vervolgen zijn wij op zoek gegaan naar een partner die in staat is onze 
digitale visie verder vorm te geven en de komende jaren met ons mee te bewegen in een 



   
zich voortdurend veranderend sportlandschap. Deze partner hebben wij gevonden in Focus 
On Your Sport (FOYS). 

FOYS heeft zich in de afgelopen jaren ontwikkeld tot een toonaangevende partner op het 
gebied van ‘Next Gen Digital Sports Administration’. FOYS ondersteunt meerdere 
sportbonden zoals onder andere de Atletiekunie, Koninklijke Nederlandse Roeibond, 
Koninklijke Nederlandse Schaatsbond, Judo Bond Nederland en de Nederlandse Klim- en 
Bergsport Vereniging. 

Badminton Nederland ontwikkelt samen met FOYS een toekomstbestendige en 
gebruiksvriendelijke applicatie voor verenigingen, spelers, vrijwilligers en werkorganisatie, 
ter ondersteuning en uitbreiding van de dienstverlening. 

Het nieuwe Badminton Nederland-platform zal ook een eigen mobiele app bevatten; 
hiermee hebben alle badmintonners hun hele badmintonsport ‘in hun broekzak’. 

Op 30 december 2022 hebben verenigingen voor het laatst gebruik kunnen maken van LA-
Online en LEA voor verenigingen. In aanloop naar de overgang is er via alle beschikbare 
digitale kanalen gecommuniceerd over deze overgang. Op 30 november 2022 is er voor de 
verenigingen de mogelijkheid geweest om aan te sluiten bij een online informatiesessie over 
BN voor Verenigingen. Deze is door maar liefst 160 verenigingen bezocht. Verenigingen die 
niet bij deze sessie aanwezig konden zijn hebben wij later voorzien van een opname van 
deze online bijeenkomst. Op 6 januari 2023 ontvingen alle verenigingen inloggegevens voor 
dit nieuwe platform. De overgang van LA-Online naar BN voor verenigingen is soepel 
verlopen. 

Integriteit/Veilige Sportomgeving 
In 2022 zijn we verder aan de slag gegaan met deze belangrijke onderwerpen. Er heeft 
overleg plaatsgevonden met het Centrum Veilige Sport over informatievoorziening naar de 
leden/de verengingen en uiteraard ook over de meldingen die binnengekomen zijn. Naast 
meldingen zijn er ook vragen binnengekomen over preventie, iets wat een goed signaal is. 
Tevens hebben we een webinar georganiseerd voor bestuurders en we hebben onze 
websitepagina vernieuwd. Tevens hebben we onze communicatie geïntensiveerd en het 
onderwerp is meegenomen in onze verenigingsmonitor. Sinds 2022 participeren we ook aan 
de Alliantie die over Integriteit gaat. 

Dankzij de steun vanuit de overheid en NOC*NSF hebben we een prevalentieonderzoek 
kunnen laten uitvoeren waarvan in 2022 de uitkomsten bekend geworden zijn en 
gecommuniceerd. Hieronder kun je de voornaamste uitkomsten en conclusies teruglezen. 

Badminton Nederland vergroot inspanningen voor een veilig 
badmintonklimaat 

Badminton Nederland gaat de voorlichting/informatievoorziening over een veilig 
badmintonklimaat aan zowel verenigingen als individuele leden intensiveren omdat uit 
onderzoek is gebleken dat veel leden en verenigingen niet weten hoe te handelen als ze te 
maken krijgen met grensoverschrijdend gedrag (GOG). Badminton Nederland zet in op het 



   
vergroten van de bewustwording en preventie middels het verspreiden van gedragsregels en 
een uitgebreide communicatiecampagne over grensoverschrijdend gedrag. 

Reactie bondsbestuur en algemeen directeur 
Directeur Barbara Mura is content met de hoge respons van het onderzoek: ‘Het is goed om 
te zien dat veel van onze leden de enquête hebben ingevuld. De resultaten van het onderzoek 
tonen aan dat er nog veel stappen te maken zijn in de bewustwording bij onze achterban en 
op het gebied van voorlichting. Er is bij onze leden nog veel onbekend hoe 
grensoverschrijdend gedrag te herkennen en hoe er vervolgens mee om te gaan.’ 

Bondsvoorzitter Jan Helmond benadrukt het belang van een dergelijk prevalentieonderzoek: 
‘Badmintonnen in een veilige omgeving zou vanzelfsprekend moeten zijn, echter ontstaat een 
veilig sportklimaat niet vanzelf. Dat bevestigt dit onderzoek. Het is belangrijk om met elkaar 
richtlijnen op te stellen, kennis en ervaringen te delen en constant met elkaar in gesprek te 
blijven. Als bond vervullen wij hierin een voorbeeldfunctie die we graag proactief op willen 
pakken.’ 

Aanleiding proactief onderzoek 
In de afgelopen jaren zijn er in de samenleving veel situaties van grensoverschrijdend gedrag 
aan het licht gekomen. Daarom heeft Badminton Nederland opdracht gegeven tot een 
zogenaamd prevalentieonderzoek onder de leden van Badminton Nederland. Dit in 
samenwerking met en met ondersteuning van het Centrum Veilige Sport Nederland (CVSN), 
door I&O Research en CentERdata. Leden van 16 jaar en ouder zijn gevraagd hun ervaringen 
in de afgelopen vijf jaar te delen. Het doel van dit onderzoek was om te achterhalen hoe vaak 
GOG voorkomt in de badmintonsport. Er hebben in totaal 2.216 leden deelgenomen aan het 
onderzoek. 

Aanpak middels drie pijlers 
De resultaten van het onderzoek geven Badminton Nederland handvatten om de ingezette 
weg voor de versterking van een veilig badmintonklimaat. Om een veilig badmintonklimaat 
te realiseren zetten we in op de volgende drie pijlers. 

Bewustwording en voorlichting 
Een veilige, inclusieve en positieve sportcultuur is een regelmatig terugkerend onderwerp bij 
bestuursvergaderingen, regiovergaderingen en interne overleggen. Het is echter noodzakelijk 
om het thema ‘veilig badmintonklimaat’ ook bij verenigingen en leden top of mind te krijgen 
om zo een veilige vereniging te creëren. Om dit te realiseren is een goede 
informatievoorziening essentieel. 

Uit de resultaten blijkt dat veel leden niet weten waar ze terechtkunnen binnen hun 
vereniging na een ervaring met GOG. Leden geven aan niet (precies) te weten waar ze 
informatie kunnen vinden, waar ze een melding kunnen maken of waar ze naar toe kunnen 
voor hulp. Een ervaring met GOG wordt dan ook in weinig gevallen gedeeld met de 
vertrouwenscontactpersoon (VCP) of een ander officieel meldpunt van de vereniging of 
Badminton Nederland. 



   
Om hier verandering in te brengen gaan we regelmatig communiceren over de beschikbare 
voorzieningen voor alle doelgroepen bij onze achterban en gaan we webinars organiseren. 

Inzetten op preventie middels gedragsregels 
Om GOG te voorkomen is het belangrijk om een normatief kader voor gewenst gedrag te 
schetsen voor alle leden. Op die manier wordt duidelijk gemaakt welke gedragingen wel en 
welke niet aanvaardbaar zijn. NOC*NSF en Centrum Veilige Sport Nederland hebben 
richtlijnen opgesteld voor wat sportverenigingen kunnen doen om hun omgeving veiliger te 
maken. Dit gaan we delen met de verenigingen. 

Daarnaast gaan we verenigingen helpen bij het voeren van een preventief beleid, het 
opleiden en aanstellen van een vertrouwenscontactpersoon (VCP) en het actief stimuleren 
van de gratis VOG-regeling. Onze ambitie is dat alle vrijwilligers in de badmintonsport een 
VOG hebben en dat alle verenigingen zelf of samen met andere verenigingen een VCP hebben 
aangesteld. Om dit goed te kunnen organiseren, zijn we in gesprek met NOC*NSF om een 
integriteitsmanager aan te stellen, die Badminton Nederland als relatief kleine sportbond 
kan delen met andere bonden. 

Communicatiecampagne 
In het onderzoek geeft een groot deel van de leden aan nooit bewust informatie te 
ontvangen van Badminton Nederland of van hun vereniging over het voorkomen van GOG. 
Dit toont aan dat er op het gebied van communicatie nog veel stappen moeten worden 
gezet. Het informeren van leden is een gedeelde verantwoordelijkheid Badminton Nederland 
en de verenigingen, dit kunnen we niet alleen. 

Om bewustwording te creëren gaan we op frequente en structurele basis communiceren over 
GOG. Hiervoor zetten we onze eigen communicatiekanalen in en uiteraard sluiten we ook 
aan bij nationale campagnes van onder meer NOC*NSF en CVSN. 

Resultaten 
De uitkomsten van het onderzoek binnen de Nederlandse badmintonsport tonen grote 
gelijkenis met de resultaten van het landelijk prevalentieonderzoek naar grensoverschrijdend 
gedrag binnen de algehele Nederlandse sport (2019). Dit blijkt uit de factsheet. De helft van 
alle leden van Badminton Nederland heeft in de afgelopen vijf jaar minimaal één vorm van 
GOG meegemaakt. Het gaat vooral om emotioneel grensoverschrijdend gedrag (EGG) dat zij 
hebben ervaren (47 procent). In beduidend mindere mate ging het om lichamelijk 
grensoverschrijdend gedrag (3 procent LGG) en seksueel grensoverschrijdend gedrag (17 
procent SGG). Twee procent van de respondenten heeft elk van deze vormen meegemaakt. 

Diversiteit & Inclusie 
In 2022 hebben we ons binnen diversiteit en inclusie gefocust op drie gebieden: Para 
badminton, de verhoogde participatie van ouderen en het vergroten van de diversiteit in 
commissies en in de werkorganisatie. Gedurende het jaar kwamen we tot de conclusie dat 
niet alle doelen even realistisch en haalbaar waren en moesten we wat bijsturen. We hebben 
de doelstellingen op het gebied van Para badminton door diverse omstandigheden niet kunnen 



   
realiseren, maar we zijn er wel in geslaagd om de samenwerking met OldStars aan te gaan en 
dit bij tien clubs te starten.  

Daarnaast hebben een werkgroep opgericht die fungeert als een strategisch en beleidsmatig 
adviesorgaan. Samen hebben we een plan van aanpak voor 2023 gemaakt. Momenteel 
bestaat de werkgroep uit zeven vrijwilligers en een medewerker van het bondsbureau. 
 
De kernboodschap (in de communicatie) is ‘badminton is van en voor iedereen’: iedereen 
moet zich welkom voelen binnen onze sport ongeacht huidskleur, culturele achtergrond, ras, 
religie, gender, seksuele voorkeur, leeftijd, fysieke/mentale mogelijkheden of beperking. Dat 
betekent dat we open staan voor alle geledingen van de maatschappij en dat iedereen welkom 
is. Wij zijn ervan overtuigd dat met de juiste focus en solide beleid op dit onderwerp, diversiteit 
en inclusie gaat helpen om alle talenten en kwaliteiten binnen onze sport te benutten om zo 
een nog sterkere organisatie te creëren. 

Commissies 

Shuttletestcommissie 

Samenstelling 
De shuttletestcommissie bestond in 2022 uit de volgende leden: Paul de Kuyper (voorzitter), 
Marjan Ridder, Emmy Vlaar, Dennis Tjin Asjoe en Ruud Bosch. Joan Peeters en Birgit Bijleveld 
verleenden ondersteuning vanuit het bondsbureau. 

Keuringen 
De shuttletestcommissie heeft in 2022 in totaal 10 keuringen verricht van verschillende 
merken/typen shuttles. Over alle keuringen is advies uitgebracht aan het bondsbestuur. De 
bevindingen worden vermeld in onderstaande tabel. 

Rapport Merk & type Uitvoering 
Advies toelating 
tot categorie 

Bijzonderheden 

362 Dunlop Aeroflite 1 Veer 77 B  

363 Dunlop Aeroflite 1 Veer 78 B  

364 Jnice Airjnise 50 Veer 77 A  

365 Jnice Airjnise 50 Veer 78 A  

366 Jnice Proaero 3 Veer 77 B  

367 Jnice Proaero 3 Veer 78 B  

368 Decathlon Perfly 990 Veer 77 A 

Staat op lijst van door 
BWF goedgekeurde 
shuttles (tot 31-12-
2023) 



   

369 Decathlon Perfly 990 Veer 78 A 

Staat op lijst van door 
BWF goedgekeurde 
shuttles (tot 31-12-
2023) 

370 Redclear Pro-70 Veer 78 A 

Snelheid 77 van deze 
shuttles is in 2017 ter 
keuring aangeboden en 
is toen toegelaten tot 
categorie A. 

371 Forza Hybrid 5000 Hybride 78 C 

Deze hybride shuttle 
heeft een kunststof rok 
met daarin (kortere) 
veren. 

 

Spelregelcommissie 

De spelregelcommissie is onderdeel van de LCW en is tevens vertegenwoordigd in de SWO. 
De spelregelcommissie bestond in 2022 evenals in voorgaande jaren uit drie leden: 
- André de Wit, voorzitter 
- Marcel Schormans, lid 
- Erik Ligtvoet, lid. 

Voor een goed verloop van de werkzaamheden in de spelregelcommissie is het belangrijk 
dat men de regelgeving goed kent op het gebied van spelregels, de diverse reglementen van 
BN en BWF en liefst ook actief is als WF. 

Werkzaamheden in de verslagperiode: 

De spelregelcommissie is in de verslagperiode niet fysiek bij een gekomen maar hebben 
contact met elkaar via email en/of telefonisch. Alle zaken werden derhalve per mail of door 
informeel overleg afgehandeld en bespaarde daardoor veel tijd en geld. 

• Er zijn in 2022 geen echte wijzigingen in de spelregels geweest.  

• Per 1 augustus 2022 zijn er enkele kleine aanpassingen in de versie van de 
Aanvullingen voor wedstrijd functionarissen op de site gepubliceerd. Deze 
aanpassingen waren niet ingrijpend voor de regelgeving maar betroffen in hoofdzaak 
kleine wijzingen in de weergave van de tekst. 

• De commissie heeft de vragenbanken voor scheidsrechters en referees 
kritisch doorgenomen en waar nodig enkele verbeteringen aangepast in het aantal 
vragen. 

• De toetsen werden als een soort van enquête aangeboden wat op veel 
weerstand stuitte omdat de hele toets in één keer moest worden gemaakt en lastig 
was voor de kandidaat. Het aanbieden en insturen van de toetsen gebeurde via BN 
en daar had de commissie geen invloed op. De procedure rondom en insturen van de 



   
toetsen wordt veranderd en gaat weer in eigen beheer door de spelregelcommissie 
zelf verzorgd worden zodat de kandidaat zelf kan bepalen wanneer en op welk 
tijdstip binnen de aangewezen tijdslimiet de toets kan worden gemaakt en 
ingestuurd. Op die manier krijgt de kandidaat ook de uitslag eerder te horen. 
  

In het afgelopen jaar is er door de commissie veel energie gestoken om de verplichte 
toetsen qua aantal vragen wat meer aan te passen aan de wensen van de 
wedstrijdfunctionarissen. Verder zijn er aan de hand van het IVWF nieuwe vragen in 
ontwikkeling en zijn de vragen voor de Terminologie gewijzigd. De geldigheid van de licentie 
begint aan het begin van het competitieseizoen. De licenties gelden vanaf 1 september tot 1 
september van het volgende jaar. 

LCW 
Tijdens de verslagperiode was de LCW als volgt samengesteld: 
Albert Valentijn  portefeuillehouder toernooizaken en para badminton 
 portefeuillehouder competitie a.i.  
Frans Neelis portefeuillehouder wedstrijdfunctionarissen. 
Remco Oskam voorzitter a.i. en portefeuillehouder reglementen en regelingen 
Stephanie van der Hurk secretaris. 
Joan Peeters  ambtelijk secretaris en manager competitie en toernooien t/m 
augustus 2022. 
Birgit Bijleveld ambtelijk secretaris en manager competitie en toernooien 
vanaf september 2022. 
Hendrik Boosman ambtelijk secretaris en manager evenementen. 
 
De LCW is verantwoordelijk voor beleid en organisatie van landelijke wedstrijdzaken in het 
algemeen, inclusief het gebied van para badminton en is gerechtigd voorstellen te doen voor 
beleid aangaande regionale wedstrijdzaken. De portefeuille van competitiezaken is in 2022 
waargenomen door Albert Valentijn en het voorzitterschap van de LCW is door Remco 
Oskam waargenomen. 
 
Evenementen, kampioenschappen en toernooien circuits 
Onder verantwoordelijkheid van de LCW zijn de volgende activiteiten georganiseerd in 2022: 

• Bondscompetitie, de competitie seizoen 2022-2023 is in 
september 2022 gestart.  

• De volgende evenementen en circuits zijn in 2022 weer 
opgestart en / of georganiseerd  : 

• Finale landskampioenschap  Eredivisie  

• FZ Forza NK 

• NK Para Badminton 

• NK voor competitieteams  

• Junior Master Circuit* 

• Master Circuit*  

• NJK 



   
• NVK 

• De door de RCW ’s te organiseren Regio Kampioenschappen 
 

* Er zijn wegens de coronasituatie geen circuits gespeeld. De Junior Master Toernooien zijn 
niet gespeeld. Een enkel Master Toernooi is al individueel evenement gespeeld. 
 
 
 
Uitvoeringsregelingen en reglementen 
Alle bestaande uitvoeringsregelingen die betrekking hebben op wedstrijdzaken en 
reglementen zijn waar nodig geactualiseerd. Door middel van Officiële Mededelingen zijn de 
verenigingen en de leden van Badminton Nederland hierover geïnformeerd. 
 
Bijeenkomsten 
De LCW heeft in de verslagperiode alle noodzakelijke werkzaamheden uitgevoerd met 
behulp van  beeldbellen. De agenda wordt daarbij bepaald door zaken die reglementair 
worden voorgeschreven, denk aan verplichte publicatie van uitvoeringsregelingen en de 
principekalender op bepaald momenten in het jaar. Verder zijn ingekomen stukken, 
bezwaren en dispensatieverzoeken afgehandeld. Daarnaast zijn diverse beleidsmatige 
thema’s op het gebied van Wedstrijdzaken ingebracht en besproken. De planning, 
voorbereiding, uitvoering, evaluatie en verbetering van alle onder verantwoordelijkheid van 
LCW georganiseerde activiteiten zijn besproken. 
 
Er is één fysieke bijeenkomst geweest met de RCW’s in 2022. Deze bijeenkomst stond in het 
teken van de zich vernieuwende LCW en van de integratie Regio Jeugdcompetitie in het 
competitiehuis. 
 
Met de organisatoren van de toernooien in het Master Circuit en in het Junior Master Circuit 
zijn de jaarlijkse overleggen online gevoerd. 
 
De LCW heeft tevens deelgenomen aan de online bijeenkomsten van de werkgroep 
Toekomst Eredivisie. 
 
Vanaf september 2022 is het begeleiden van de nieuw aangestelde manager wedstrijdzaken 
op velerlei gebied een extra taak voor de LCW. 
 

SWO 

De samenstelling is in 2020 gewijzigd. De SWO  bestaat dan uit de volgende leden: 
- Frans Neelis , voorzitter;  
- Ben van Deursen, secretaris;  
- Andre de Wit , coördinator financiële zaken;  
- Bart Los, coördinator wedstrijdorganisatie;  
- Erik Ligtvoet, coördinator begeleiding en beoordeling voor spelregels;  
- Netty Ooms, coördinator lijnrechters; 



   
- Raymond van Eijk, coördinator referees en scheidsrechters. 

 

Joan Peters is namens het bondsbureau lid van de commissie tot oktober 2022. Vanaf 
oktober heeft Birgit Bijleveld deze taak op zich genomen. 

De SWO vergaderde in het kalenderjaar 2022 tweemaal. 

Op zaterdag 27 augustus is de jaarlijkse kaderdag georganiseerd voor alle 
wedstrijdfunctionarissen van Badminton Nederland welke gehouden werd in Bocholtz. 

Alle informatie (ook aanstellingen) is weer per e-mail aan de wedstrijdfunctionarissen 
toegezonden en is verder te vinden op de site van Badminton Nederland. Alle nieuws is 
daarnaast ook op de website voor wedstrijdfunctionarissen van Badminton Nederland 
gepubliceerd. 

In 2022 werden de gebruikelijke evenementen georganiseerd, waarvoor wedstrijd-
functionarissen aangesteld werden: 

- Nederlandse Senioren Kampioenschappen 
- Nederlandse Jeugd Kampioenschappen 
- Nederlandse Veteranen Kampioenschappen 
- Nederlands Kampioenschap voor Regioteams 
- Junior Master Circuit en Junior Master Finale 
- Master Circuit en Master Finale 
- Dutch International 
- Dutch Junior International 
- Dutch Open 
- Bondscompetities voor Eredivisie en de beide 1e Divisies 

 
De paramedische begeleiding bij de evenementen was grotendeels in handen van Gé van 
den Broek en Fysio Physics. 

Scheidrechters en Referees 
Ook in 2022 hebben de werkzaamheden van de SWO zich beperkt tot de groep 
(inter)nationale wedstrijdfunctionarissen. Op aanstellingsgebied kan worden vermeld dat in 
de competities in de Eredivisie en de beide Eerste Divisies de meeste wedstrijden zijn geleid 
door referees en scheidsrechters. 

Internationaal zijn er 34 scheidsrechters uitgezonden naar diverse toernooien in Europa en 
daarnaast zijn er drie referees door BWF en Badminton Europa internationaal aangesteld. 

Op nationaal niveau is bij elk Junior Master toernooi een referee aangesteld, bij de master 
tornooien idem dito en voor de zondag tevens twee scheidrechters. 

Ook bij alle nationale Kampioenschappen  werden referees en scheidsrechters aangesteld. 

In 2022 zijn vier nieuwe scheidsrechters toegetreden. Jammer genoeg zijn ook enkele 
collega’s gestopt. Er is een scheidsrechter gepromoveerd van C naar B en twee 
scheidsrechters van D naar C. Er is een scheidsrechter geslaagd als BWF – Umpire. 



   
Ook zijn er zo veel mogelijk scheidsrechters en lijnrechters beoordeeld op hun functioneren 
tijdens de Dutch Open en het NK met als doel om een uniformiteit in optreden te 
waarborgen. 

Jaarlijks is er de kennistoets welke door iedereen met goed gevolg is gemaakt. 

Paul de Kuyper is toegetreden tot de spelregelcommissie en Marcel Schormans heeft 
afscheid hiervan genomen. 

Lijnrechters 

De lijnrechters zijn dit jaar ingezet bij de volgende evenementen: 
- de halve finales en finale Eredivisie  
- de Dutch Open en het NK. 

Een aantal lijnrechters zijn naar toernooien in het buitenland uitgezonden in 2022. 
 

Regio’s 
 

Jaarverslag Regio Noord-Brabant 2022  
 
Competities:  
- Afwikkeling Midweekcompetitie 2021-2022 (Bart Legierse) met 19 verenigingen en 44 
deelnemende teams. Enkele wedstrijden zijn niet gespeeld i.v.m. Covid.  
- Opstarten Midweekcompetitie 2022-2023 (a.i. Joost Roovers) met 17 verenigingen en 40 
deelnemende teams.  
- Afwikkeling Jeugdcompetitie 2021-2022 (Letty Jacobs) met 25 verenigingen en 68 
deelnemende teams.  
- Opstarten Jeugdcompetitie 2022-2023 (Letty Jacobs) met 26 verenigingen en 83 
deelnemende teams.  
- Ondersteuning Bondscompetitie (Saskia Hellings)  
 
Evenementen:  
- Voorbereiding RJK voor maart 2022. Geannuleerd i.v.m. Covid.  
- Voorbereiding en uitvoering Voorronde NK competitieteams 2022 en RKR 2022 in Waalwijk 
voor juni 2022 (Frans Neelis, Joan Peeters en Letty Jacobs) met 10 deelnemende teams aan 
RKR  
- Voorbereiding en uitvoering RSK in Bavel voor november 2022 (Leonie van den Wijngaard, 
Joost Roovers, Frans Neelis, Letty Jacobs en Robert Ellens) 133 deelnemers.  
 
Regioteam:  
Afscheid genomen van Bart Legierse (Midweekcompetitie) en Christ Daamen (toernooien).  
Nieuw in het regioteam is Leonie van den Wijngaard (toernooileider)  
 
Ad Interim:  
- Joost Roovers: Coördinator Midweekcompetitie voor editie 2022-2023  
- Joost Roovers: plv Webmaster  



   
 
- wervingspoging voor nieuwe vrijwilligers t.b.v. regio Noord-Brabant. Functies: 
Regiomanager, Coördinator Midweekcompetitie, Toernooileider, plv Webmaster, plv 
Toernooisecretariaat, 2 (vaste) Assistenten bij kampioenschappen, BN 
wedstrijdfunctionarissen.  
 
Enige resultaat is vooralsnog onze nieuwe toernooileidster Leonie van den Wijngaard. 
 

Jaarverslag Regio Centrum 2022 
 
De samenstelling van het regioteam is als volgt: 
 
Rob Salawan Bessie, regiocoördinator en voorzitter RCW 
Everlien Salawan Bessie, regiocompetitieleider junioren  
gebiedscontactpersoon bondscompetitie 
toernooileider RJK en RSK 
Ilona Smeets, toernooien en aanstellingen wedstrijdfunctionarissen 
 
Naast dit kernteam is er een vaste groep vrijwilligers met vaste taken die in verschillende 
uitvoerende commissies zitten en meehelpen met allerlei hand- en spandiensten zoals: 
commissieleden toernooiorganisatie RJK en RSK, Regionale Kampioenschappen voor 
Regioteams en de leden van de uitleenservice van rackets. Tenslotte hebben we binnen de 
regio iemand die de regiowebsite onderhoudt en bijhoudt.  
 
Afgevaardigden 
De afgevaardigden zijn: Felicia Versantvoort, Paul de Wit en John Appels. 
 
Juniorencompetitie 
Na de coronajaren is het competitieseizoen 2022 – 2023 volledig uitgespeeld. Wat wel 
opvallend was, waren de vele verzoeken tot het verplaatsen van wedstrijden. Daarnaast 
werden ook veel wedstrijden éénzijdig afgezegd door verenigingen.  
 
Seniorencompetitie 
De seniorenteams van onze regio zijn opgegaan in het competitiehuis van BN. 
 
Recreantencompetitie 
Deze competitie wordt onder de verantwoordelijkheid van Badminton Nederland 
georganiseerd. Opvallend is de enorme daling van het aantal recreantenteams dat 
deelneemt. 
 
Schematisch overzicht: 
 
Comp.  12-13 13-14 14-15 15-16 16-17 17-18 18-19 19-20 
senioren 332 316 308 290 282 274 X X 
junioren 221 221 215 207 203 208 430 312 



   
NJC 42 42 58 66 68 71 72 66 
VJC 140 147 133 129 132 131 131 113 
 
Vervolg 20-21  21-22  22-23      
Junioren corona  132  139      
NJC  corona  corona  42      
VJC  corona  corona  63      
 
 
Regio Junioren Kampioenschappen 
Vanwege corona en de RIVM-maatregelen zijn deze geannuleerd. 
 
Regio Senioren Kampioenschappen 
Na 2 coronajaren werd de RSK wederom georganiseerd in Amersfoort. Gelukkig geen 
nadelige gevolgen ondervonden van de 2 jaren dat we noodgedwongen de RSK niet hebben 
kunnen organiseren, aangezien we een groot aantal deelnemers mochten ontvangen. Ook 
nu werd alles in poule/afvalsysteem gespeeld waardoor elke deelnemer meer wedstrijden 
kon spelen. Ook kon er een keuze gemaakt worden om te spelen met veren of plastic 
shuttles in bepaalde leeftijdsklassen. 
 
Regionale Kampioenschappen voor Regioteams Junioren 
In Arnhem werden de kampioenswedstrijden gespeeld. Deze werden gehouden om 
kampioensteams af te vaardigen naar de NK voor Competitieteams welke in Wijk bij 
Duurstede plaatsvinden. Er werd gestreden in de O15, O17 en O19 leeftijdsklasse. Door een 
o.i. “vreemde” bepaling in het toernooireglement van de NK voor Competitieteams, 
mochten we geen kampioensteam afvaardigen in de O11 en O13 jaar. Onze regio werd 
slechts vertegenwoordigd door O15 (Mariken J5), O17 (Mariken J3) en O19 (Amersfoort J1). 
Resultaten tijdens de NK voor Competitieteams: Mariken J5 eindigde op de 1ste plaats, en 
het team van Amersfoort eindigde op de 2de plaats. Zeer verdienstelijke resultaten. 
 
Schematisch overzicht: 
 
toernooi 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 
RJK  202 194 188 165 139 169 153 130 
RSK  155 176 179 165 200 182 196 188 
Opstap  179 176 144 137 128 121 115 111 
 
Vervolg 2020 2021 2022      
RJK  91  corona corona       
RSK  corona corona 163      
 
Toernooien en aanstellingen 
We kennen binnen onze regio een flink aantal verenigingen dat een toernooi organiseert. 
Daarnaast kennen we nog verenigingen die een JM- en een Mastertoernooi organiseren. 
Ook vindt binnen onze regio het NK Para Badminton plaats. De verenigingstoernooien met 



   
een categorie 1 krijgen een referee toegewezen. Overige toernooien kunnen alleen rekenen 
op telefonische ondersteuning. Om de uniformiteit binnen onze regio te waarborgen 
worden alle aankondigingsformulieren door één functionaris binnen onze regio 
gecontroleerd en goedgekeurd. Bij toernooien waar een referee is aangesteld, gebeurt dit in 
overleg met de verantwoordelijke referee. In tegenstelling tot andere regio’s betreuren wij 
het dat verenigingen op elk willekeurig moment een toernooi kan aanvragen. Dit betekent 
een onnodige taakverzwaring van onze functionaris die verantwoordelijk is voor de regio 
toernooikalender. Toernooien die op deze manier hun toernooi aanvragen, krijgen een lage 
prioriteit in de toekenning van hun aangevraagde datum/data, en krijgen een datum 
aangewezen die niet concurrerend is met andere reeds goedgekeurde toernooien. 
 
Het RTC (regiotoernooi circuit) bestaat uit de volgende toernooien: 
• RSK Centrum 
• Open Beca 2000 
• FZ Forza Master Amersfoort 
• Rijncup toernooi 2022 (De Lobbers) 
Het toernooi van BC Veenendaal en BV Houten zijn teruggetrokken. De verenigingen zagen 
geen meerwaarde in deelname aan het RTC. 
 

Jaarverslag Regio Noord-Holland 2022 
 
Samenstelling 
Regiomanager: Ger Tabeling 
RCW jeugd: Alex van Zaanen 
RCW Senioren competitie: Dennis Verkerk 
Toernooien (RJK/RSK) Vacant. 
Afgevaardigde: Joris van Soerland en 1 vacante zetel 
 
Het regioteam kampt nog steeds met een tekort aan mensen. Met name voor de te 
organiseren toernooien worden mensen gezocht.  
 
In verband met de coronamaartregelen is de RJK vorig jaar (2022) niet doorgegaan.  De RSK 
is wel door gegaan. 83 spelers hadden zich hiervoor aangemeld en werd verspeeld op 
zaterdag 26 november voor de Categorieën 4 en 6. Voor categorie 1 en 8 was er te weinig 
belangstelling.  Ook heeft de regio een kwalificatie toernooi georganiseerd van de 
kampioenen van de divisies.  
 
Zorgen zijn er zeker ook over de Jeugdcompetitie. Er is een duidelijke terugloop van het 
aantal jeugdteams. Mogelijk dat de nieuwe opzet van badminton  Nederland dit een halt toe 
kan roepen.   
 
Opmerkelijk is wel de ledenaanwas in de Regio rondom Amsterdam/Amstelveen/Hoofddorp. 
Voornamelijk zijn dit ( zowel jeugd als recreanten) expats ( Indiërs). Mogelijk dat ook deze 
groep (jeugd) kan zorgen voor nieuwe instroom in de Jeugdcompetitie. 
 



   
Jaarverslag Regio Zuid-West 2022 
 
Ellen Ruimschotel is in 2022 met haar werkzaamheden als regiomanager gestopt. In mei 
2022 vond de Regiovergadering plaats bij Velo. 
 
De volgende agendapunten zijn aan de orde gekomen: 

• Punten vanuit de regio  

• Uitbreiding aanbod producten en diensten op de vereniging 

• Bamito 

• AirBadminton 

• Schoolbadminton 

• Ledenwerving en -behoud 

• Veilige, diverse, positieve en inclusieve sportomgeving 

• Uitkomsten Verenigingsmonitor 
 
Punten, vragen, onderwerpen zijn er niet uit de regio binnengekomen. De RCW was 
aanwezig en ook veel medewerkers van BN. Deze hebben alle punten behandeld en daar 
waar nodig was uitleg gegeven. De verenigingen waren enthousiast over de 
dubbelcompetitie. 
 
Het feit dat we zonder al te veel regels en beperkingen van corona het sportieve leven weer 
op konden pakken gaf de verenigingen weer moed om naar de toekomst te kijken. 
 

Jaarverslag Regio Limburg 2022 
 
1.      Samenstelling regioteam 
In het regio team van Limburg zijn naast Regio manager Albert Valentijn en  voorzitter RCW, 
John op het Veld verantwoordelijk voor :  

• RTC, JRC en J5 opstapcircuit toernooien Huub Hendriks 

• Opmaak ranglijsten     Margriet Karsmakers 

• Veteranen en recreanten    Jacky Noya 

• Algemeen     Alfonds Seinen 

• Afgevaardigde     Alfonds Seinen 
 
2.      Regiocompetities 
In Regio Limburg worden door het regioteam de volgende competities georganiseerd : 

• Jeugdcompetitie, seizoen 2021-2022 met 48 teams. 

• Jeugdcompetitie, seizoen 2022-2023 met 40 teams. 

• Dubbelcompetitie 35+ waarbij de samenstelling van de teams niet is 
voorgeschreven. Er worden per wedstrijd 5 dubbels gespeeld. In seizoen 2022-2023 
waren er 6 deelnemende teams, 1 team meer als in seizoen 2021-2022. 

• In seizoen 2021-2022 speelden in totaal 51 Limburgse teams in de 
bondscompetitie. 



   
• In seizoen 2022-2023 speelden in totaal 50 Limburgse teams in de 
bondscompetitie. 

 
3.      Recreantencompetitie en Opstapcompetitie 
Voor recreanten- en jeugdcompetities zijn er in Limburg meerdere aanbieders actief buiten 
het regioteam om. Het regioteam zou deze competities graag willen opnemen in zijn 
organisatie, gesprekken met integratie als doel zijn gaande, deze hebben tot nu geen 
resultaat opgeleverd. 
Problemen waarom geen resultaat is: 

• Er doen aan al deze competities teams mee van niet Badminton Nederland- 
verenigingen, op zich hoeft dat geen bezwaar te zijn, daar zijn oplossingen voor 
denkbaar . 

• Bijna al deze competities hanteren een team bijdrage van 10 euro, of een 
teambijdrage waarbij de speler van een team individueel betaald. Badminton 
Nederland hanteert een team bijdrage van 40 euro.   

• Voor alle teams worden van de teambijdrage naast de slechts zeer geringe 
kosten voor het organiseren van de competitie andere activiteiten opgezet en 
betaald (feestavond, afsluitende avond e.d). 

• Er zijn naast competities voor senioren ook competities voor jeugdteams die 
niet door Badminton Nederland maar door een groep van verenigingen plaatselijk 
wordt georganiseerd.  
 

Als opstapcompetitie heeft regio Limburg gekozen voor het J5 Circuit, een serie van een 
aantal toernooien. Gedurende het seizoen minimaal 1 toernooi per maand waarbij er 1 dag 
gespeeld wordt in alleen enkelspel. Groepjes van ingeschreven spelers in de leeftijden 8  t/m 
12 jaar spelen, ingedeeld op leeftijd, een aantal wedstrijden in poulevorm waarbij er steeds 
weer doorgespeeld wordt met aan het einde een winnaar per leeftijdsgroep. Deze ontvangt 
een herinnering.  Van de resultaten wordt een ranglijst opgemaakt. Daarbij is aan het einde 
van het seizoen voor de winnaar van elke leeftijdsgroep een blijvende herinnering 
beschikbaar. 
 
4.      Regionale Kampioenschappen  
Regio team Limburg organiseert de regio kampioenschappen onder eigen beheer. In Regio 
Limburg zijn dat er 3 te weten : 

• De Limburgse Senioren Kampioenschappen, kortweg  LK genoemd, in 2022 is 
dit toernooi georganiseerd, het aantal deelnemers was met  

• De Limburgse Jeugdkampioenschappen, kortweg LJK genoemd. Deze zijn in 
2022 niet georganiseerd. 

• De Open Limburgse Para Badminton Kampioenschappen, kortweg OLAK 
genoemd. Dit kampioenschap is voor de leden van Badminton Nederland met een 
beperking. In 2022 is dit toernooi weer  georganiseerd met een beperkt aantal 
deelnemers. 
 

 



   
5.      Toernooien 
De toernooikalender van regio Limburg telt 28 toernooien : 

• 5 regio toernooien, LK, LJK, OLAK, finale bekerwedstrijden en slotwedstrijden 
competitie 

• 4 RTC toernooien 

• 6 JRC toernooien 

• 7 J5 springplank toernooien 

• 1 Junior Master toernooi 

• 5 overige toernooien 
De bezetting van deze toernooien is over het algemeen goed. Voor alle Regiotoernooien en 
ranglijsttoernooien is in regio Limburg een plaatsingscommissie actief, deze onafhankelijke 
commissie geeft voor al deze toernooien een bindend plaatsingsadvies. 
 
Het JRC circuit is aan zijn 34e seizoen bezig en voorziet nog steeds in een behoefte. Voor dit 
circuit wordt een JRC-ranglijst bijgehouden voor alle onderdelen gesorteerd op 
leeftijdsgroep. Deze ranglijst wordt gebruikt als hulpmiddel voor de plaatsingen van de 
toernooien. Er zijn in 2021-2022 nagenoeg geen toernooien georganiseerd en als er al een 
toernooi is doorgegaan was de deelname eraan zeer beperkt. 
 
De J5-springplanktoernooien worden gemiddeld door een 40-tal spelers bezocht. Er wordt 
gespeeld in ME en VE en in poules. Alle wedstrijden van 1 game worden gespeeld tot 21 of 
30 punten. Doelstellingen van deze toernooien, spelervaring opdoen op een leuke manier 
tegen geringe kosten. Tenslotte komt er al spelend ook een winnaar uit het toernooi. De 
doelgroep is hierbij jeugd zonder ervaring in de leeftijd van 9 t/m 12 jaar waarbij die indeling 
zoveel mogelijk in verschillende leeftijdsgroepen toegepast wordt. Ook dit circuit draait al 
vele jaren in regio Limburg. Het J5-circuit kan gezien worden als vervanger van de 
opstapcompetitie in Limburg, er wordt gemiddeld 1 maal per maand gespeeld. Voor dit 
circuit wordt een J5-ranglijst bijgehouden. 
 
Ook hier zullen alle contacten weer gestart moeten worden, Voor het overgrote deel zal dat 
in 2023 gedaan gaan worden. Dit is van toepassing op zo wel het JRC alsook op het J5 circuit. 
 
6.      Yonex Kids Games 
Sporadisch wordt er in Limburg gebruik gemaakt van het Yonex Kids Games pakket. Reden 
daarvoor is gelegen in het feit dat voor de doelgroep waarvoor het pakket bestemd is reeds 
vele activiteiten zijn zoals eerder in dit verslag vermeld. De behoefte bij de  Limburgse 
verenigingen gebruik te maken van het pakket is daardoor laag. Het pakket wordt 
daarentegen wel gebruikt bij open dagen, clinics en meer van dit soort activiteiten van en 
door verenigingen georganiseerd.  
 
7.      Trainingen en Breedtetrainingen 
Onder regie van het Regio team worden er geen trainingen in welke vorm dan ook 
georganiseerd. 



   
Alle activiteiten op het gebied van trainingen zijn in regio Limburg ondergebracht bij de 
Stichting Badmintonpromotie Limburg (SBL). Het regioteam is in het stichtingsbestuur 
vertegenwoordigd. 
 
Op dit moment heeft Regio Limburg onder regie van de SBL een Badminton Academie (BA), 
de Badminton Academie Limburg en een Badminton Scholen (BS), Badmintonschool 
Limburg. Bij verschillende verenigingen zijn badmintonscholen actief. 
 
8. Overige 
Regio Limburg heeft 1 afgevaardigde. 
 
De competitie seizoen 2022-2023 is in september gestart. 
In de loop van 2022 vooral na de maand augustus worden zij het voorzichtig weer alle 
activiteiten opgestart.  
 
Het regioteam heeft contact met de verenigingen onderhouden door middel van 
beeldbelsessies waarbij er per sessie een achttal verenigingen aangesloten waren. 
Alle verenigingen zijn op deze wijze 2 maal benaderd. Daaruit bleek vooral dat de meeste 
verenigingen het moeilijk hebben gehad of nog hebben. Deels zullen de meeste activiteiten 
weer opnieuw leven moeten worden ingeblazen. 
 
De gesprekken waren vrij en zonder agenda. Alle punten zijn genoteerd. 
Vervolgafspraak was om deze sessies zo snel als dat fysiek weer kan in 2022 op te starten 
aan de hand van de ingebrachte punten om zo uiteindelijk te komen tot een samenwerking 
van de groepjes van verenigingen met als ultieme doel badminton in Limburg weer op de 
kaart te zetten. Het regioteam bezoekt de verenigingen dan a.d.h.v. een op te stellen 
schema. Dit zal in 2023 uitgevoerd gaan worden. 
 

Agendapunt 5.3    Jaarverslag Commissie van Beroep 2022 

1. Samenstelling 
Jos Esveld lid 
Lex Hartholt lid 
Joost van Klink lid 
Stef Linthorst lid 
Vincent Ong lid 
Barend Johannes Sol, voorzitter 
 
2. Werkzaamheden in de verslagperiode 
De Commissie van Beroep heeft in 2022 geen zaken behandeld. 
  



   
Agendapunt 5.4   Jaarverslag Tuchtcommissie 2022 

 

1. Samenstelling 

De Tuchtcommissie heeft gedurende het jaar 2022 gefungeerd in de navolgende 

samenstelling: 

Mr. M. Leenders   voorzitter (afgetreden in 2022) 

Mr. H. Dumatubun   plv. voorzitter (door bondsvergadering gekozen als 

voorzitter na aftreden mr. Leenders) 

W. van de Veen   lid 

Mr. N. van Wijk   lid 

Mr. S. Straaijer     lid 

Mr. T. van Nispen   lid 

 

De commissie werd vanuit het bondsbureau ondersteund door Dennis van Putten. De 

Tuchtcommissie streefde er naar de ondersteuning weer volledig operationeel te hebben en 

dit is gelukt door de benoeming van mrs. Straaijer en Van Nispen tot leden. 

 

2. Werkzaamheden in de verslagperiode 

De Tuchtcommissie heeft in 2022 geen zaken beslecht. 

 

Er is door mr. Arthur van der Hoeff van Vereniging en Recht een memo geschreven, op 

verzoek van het bondsbureau, met aanbevelingen inzake het bestaande Tuchtreglement. De 

Tuchtcommissie is in samenspraak met mr. Van der Hoeff verder gaan werken aan een revisie 

van het Tuchtreglement. Het Tuchtreglement is op dit moment nagenoeg geheel afgerond en 

het idee is om dit de komende maanden te implementeren. 

De Tuchtcommissie is gevraagd mee te denken over het implementeren van de 

werkzaamheden van de Klachtencommissie in het framework van de Tuchtcommissie. De 

Tuchtcommissie heeft aangegeven liever de twee commissies gescheiden te houden 

vanwege mogelijk belangenverstrengeling. 

 

 

 



   
Agendapunt 5.5     Jaarverslag Reglementscommissie 2022 

 
 
1. Samenstelling 

In de periode 1 januari 2022 tot en met 25 juni 2022 is de Reglementscommissie onbemand 

geweest. Vanaf 26 juni 2022 was de reglementscommissie als volgt samengesteld: 

Dhr. R. Oskam – voorzitter 

Mevr. B. Mura – ambtelijk secretaris 

Om de kwaliteit en continuïteit van de Reglementscommissie te bewaken is het zeer 

wenselijk dat de bezetting verder op orde gebracht wordt zodat er minsten 3 leden zijn. 

2. Werkzaamheden in de verslagperiode. 

De verslagperiode betreft de periode vanaf 26 juni 2022 tot einde het kalenderjaar. De 

Reglementscommissie is in deze periode niet fysiek bijeengekomen. De behandelde zaken 

werden per e-mail en telefonisch afgehandeld. Er is een aantal verzoeken om uitleg van 

verenigingen, bondsbestuur en medewerkers van de werkorganisatie behandeld, inzake 

diverse onderwerpen. Het betrof onder meer de uitleg en toepassing van de regels inzake:  

• Verkiezing voorzitter Tuchtcommissie 

• Competitie- en toernooireglementen 

• Advies bij consultatie sportbonden inzake reglementswijzigingen ISR 

 

Tot slot is de Reglementscommissie nauw betrokken bij de Statuut- en 

reglementswijzigingen die horen bij de nieuwe opzet waarbij beleids- en uitvoerende zaken 

meer van elkaar gescheiden worden om in de toekomst sneller en slagvaardiger in te spelen 

op de veranderende behoefte op het vlak van toernooien en competities, en daarnaast de 

reglementen overzichtelijk en leesbaar te maken voor alle afnemers (officials, verenigingen, 

spelers,…). 

  



   
Agendapunt 5.6  Jaarverslag 2022 Financiële Commissie 

 
1.       Samenstelling 
 
De FC (Financiële Commissie) bestond per het einde van het verslagjaar 2022 uit de 
volgende personen:  
Wouter van Voorthuijsen voorzitter 
Tamara Jille   lid 
Paul de Wit   lid 
 
Per 31 december 2022 voldoet de FC daarmee niet aan het vereiste minimum aantal van vijf 
leden. In het voorjaar 2023 is een statutenwijziging aangenomen, waarbij het minimaal 
aantal is teruggebracht naar drie, waarmee de FC met de huidige bezetting van drie leden 
ultimo 2023 voldoet aan de statuten.  
 
2.  Taken en werkwijze 
 
De FC controleert conform de statuten namens de Bondsvergadering op hoofdlijnen het 
financiële beleid van het Bondsbestuur. Op basis van de verstrekte en opgevraagde stukken 
en naar aanleiding van vragen, signalen, en verzoeken van derden (waaronder 
afgevaardigden) stelt de FC zo nodig vragen aan het Bondsbestuur, het Bondsbureau en de 
Accountant en stelt eventueel zelf een onderzoek in. De FC heeft overigens geen advies- of 
instemmingsrecht op de feitelijke beslissingen van het Bondsbestuur. Naast gevraagd kan de 
FC echter op eigen initiatief ook ongevraagd adviseren. 
 
3.  Bijeenkomsten  
 
De FC heeft in 2022 diverse malen overleg gepleegd met de vorige Penningmeester, de heer 
Rémon Verbeek, van het Bondsbestuur als met de huidige Penningmeester van het 
Bondsbestuur, mevrouw Sigrid Hartong. Tijdens deze bijeenkomsten waren ook aanwezig de 
Directeur van het Bondbureau, de Administrateur van Bondcenter en een enkele keer de 
Voorzitter van het Bondsbestuur. De overleggen in 2022 zijn zowel online als op het 
bondsbureau gevoerd. De Administrateur van Bondcenter verzorgt de boekhouding van BNL, 
doet de voorbereidingen voor de financiële managementrapportages en stelt de concept 
jaarrekening op.  
 
Verder is er, naast frequente e-mail communicatie, regelmatig telefonisch overleg geweest 
met de Penningmeester afzonderlijk. Bij de behandeling van de jaarrekening 2021 is ook de 
Accountant van Badminton Nederland bij de bespreking aanwezig geweest. Dit is conform 
de statuten. Tevens is de FC altijd vertegenwoordigd geweest bij Bondsvergaderingen en 
daarnaast ook bij enkele Regiovergaderingen. 
 
 
 



   
4.  Te beoordelen beleid en stukken 
 
De reguliere basis voor de tussentijdse beoordeling van het gevoerde financiële beleid van 
het Bondsbestuur wordt gevormd door de stukken die worden aangeleverd door het 
bondsbureau. Dit zijn de begroting, de financiële managementrapportages (Manraps) en 
tenslotte de jaarrekening. De Manraps geven periodiek een uitgebreid overzicht van de 
tussentijdse financiële realisatie, de vergelijking van de realisatie met het voorgaande 
boekjaar, de afwijking hiervan ten opzichte van de geldende begroting, een prognose van de 
eindstand van het lopende boekjaar en de eventuele toelichting van de afwijkingen (zgn. 
meevallers en tegenvallers). De opgeleverde stukken zijn een belangrijk onderdeel van de 
besprekingen die de FC periodiek met een afvaardiging van het Bondsbestuur voert.  
 
De betreffende rapportages zijn in 2022 door het bondsbureau en de Penningmeester aan 
de FC verstrekt. De FC kan constateren dat de rapportages zorgvuldig zijn vervaardigd. Ook 
de administratie die ten grondslag ligt aan deze rapportages maakt, geeft een verzorgde 
indruk; deze mening wordt ook gedeeld door de Accountant.  
 
De jaarrekening 2021 is door de Penningmeester namens het Bondsbestuur aan de FC 
voorgelegd en door de FC besproken met de Penningmeester, de Directeur, de 
Administrateur van Bondcenter en de externe Accountant. In de besprekingen betreffende 
het jaarverslag zijn diverse punten aan de orde geweest. Het concept van de jaarrekening 
2021 gaf een goed beeld van het gevoerde financiële beleid en zag er keurig uit. De FC heeft 
positief geadviseerd t.a.v. de jaarrekening 2021. De begroting 2023 is door het Bondsbestuur 
aan de FC voorgelegd en besproken met de Penningmeester, de Directeur en de 
Administrateur van Bondcenter. De FC heeft alleen ingestemd met de begroting. De FC was  
van mening dat de huidige contributiesystematiek aan vernieuwing toe was en heeft daarop 
sterk aangedrongen en heeft ook alternatieven aangedragen. Het Bondsbestuur is hier niet 
op ingegaan en wenste eerst verder onderzoek te plegen. 
 
Het onderwerp COVID-19 is met name begin 2022, evenals in 2020 en 2021, nog uitgebreid 
aan de orde geweest tijdens besprekingen met de Penningmeester en de Directeur. De FC 
heeft kunnen constateren dat de Penningmeester en de Directeur namens het Bondsbestuur 
adequaat hebben gereageerd op het onderwerp om de (financiële) negatieve gevolgen voor 
BNL zoveel mogelijk proberen te beperken om de continuïteit van de organisatie en de 
aangesloten verenigingen van Badminton Nederland zoveel mogelijk te waarborgen.  
 
Naast eerdergenoemde rapportages en begrotingen heeft de FC in 2022 met de 
Penningmeester en de Directeur van Badminton Nederland de navolgende onderwerpen 
specifiek besproken en/of haar adviezen gegeven omtrent: 
- financiële situatie van BNL, inclusief mogelijke kostenbesparingen, de financiële 

onderbouwing van de voortgang van beleidsplannen en de impact op het eigen 
vermogen van BNL; 

- financiële impact COVID-19; 
- meerjaren planning en mogelijke gevolgen; 
- contributiesystematiek; 



   
- inrichting jaarrekening en begroting; 
- inhoudelijke opstelling begroting; 
- toekomst BNL (financieel gezien); 
- financiering Topsport; 
- personeelsplanning Bondsbureau (contracten en financiële gevolgen begroting); 
- personeelsplanning Technisch beleid; 
- beleid opgave leden door verenigingen; 
- procesgang keuze en benoeming controlerend accountant 
- debiteurenbeleid; 
- vervanging ledenadministratie pakket 
- functioneren Bondcenter. 
 

 

  



   
Agendapunt 5.7   Jaarverslag Klachtencommissie 2022 

1. Samenstelling 

Sinds het aftreden van Elise Zandstra tijdens de Jaarvergadering 2022 is de 

Klachtencommissie leeg. 

 

2. Werkzaamheden in de verslagperiode 

In 2022 zijn er geen klachten voorgelegd aan de Klachtencommissie.  

  



   
Agendapunt 6  Financiën 2022 

 

Inhoud agendapunt: 

 

6.1 Financieel Jaarverslag 2022 

6.2 Verslag bespreking Financieel Jaarverslag 2022 met accountant 

6.3 Advies Financiële Commissie 

 

 

Korte samenvatting van het agendapunt: 

Agendapunt 6.1:  dit stuk bevat de samenvatting van de jaarrekening 2022. De jaarrekening 

met de goedkeurende accountantsverklaring is uiteraard wel in te zien: 

https://www.badminton.nl/uploads/documents/Jaarrekening-2022-BN-DEF-incl-bijlage-en-

controleverklaring-tbv-JV.pdf  

 

Agendapunt 6.2: het verslag van het gesprek tussen vertegenwoordiging van het bestuur, 
accountant en de Financiële Commissie is door de accountant geaccordeerd. 
 
Agendapunt 6.3: de Financiële Commissie zal tijdens de vergadering haar advies geven en 
aan de vergadering voorstellen om het bestuur al dan niet décharge te verlenen.  
 

De Jaarvergadering wordt gevraagd de volgende besluiten te nemen: 

 

6.1 Goedkeuring Financieel Jaarverslag 2022. 

6.2 Geen.  

6.3 Verlening van decharge voor het gevoerde financieel beleid 2022. 

 

  

https://www.badminton.nl/uploads/documents/Jaarrekening-2022-BN-DEF-incl-bijlage-en-controleverklaring-tbv-JV.pdf
https://www.badminton.nl/uploads/documents/Jaarrekening-2022-BN-DEF-incl-bijlage-en-controleverklaring-tbv-JV.pdf


   
Agendapunt 6.1   Samenvatting Jaarrekening 2022 
  

Inleiding  

Bijgaand treft u de Jaarrekening 2022 aan die voldoet aan richtlijnen voor de 

jaarverslaglegging. De jaarrekening met de goedkeurende accountantsverklaring is 

uiteraard wel in te zien: https://www.badminton.nl/uploads/documents/Jaarrekening-

2022-BN-DEF-incl-bijlage-en-controleverklaring-tbv-JV.pdf  

  

Resultaat 2022 

Het resultaat na bestemming bedraagt € -4.596 en is als volgt opgebouwd:   

Resultatenrekening  realisatie  begroting     verschil realisatie 

  2022 2022  2021 

            

Totaal Baten  2.552.554 2.369.688 219.168 2.400.155 

Totaal Kosten  2.531.923 2.369.523  -198.702 2.355.903 

      

Resultaat voor bestemming  20.631 165 20.466 44.252 

            

Mutatie 
bestemmingsreserve        -25.227      0    -25.227       65.000 

      

Resultaat na bestemming  -4.596 165 -4.761 109.252 

 

Tijdens de ALV van 27 november 2021 is de begroting 2022 vastgesteld met een begrote 

winst van € 165.  

 

Uiteindelijk is de winst vóór bestemming op € 20.631 uitgekomen en daarmee hoger dan de 

begroting. Echter hierbij is in de bedrijfsvoering rekening gehouden met de reallocatie van 

topsport-opbrengsten naar 2023 via de bestemmingsreserve. In de bijlage is de realisatie 

2022 naast de begroting 2022 en realisatie 2021 geplaatst en per kerntaak opgebouwd. 

 

Het resultaat na bestemming 2022 ad € -4.596 als volgt opgebouwd:  

   

Begroot resultaat 2022:   € 165 

Meer opbrengsten dan begroot   € 219.168  

Meer kosten dan begroot  - € 198.702  

Opbrengsten ten laste van bestemmingsreserve - € 25.227 

https://www.badminton.nl/uploads/documents/Jaarrekening-2022-BN-DEF-incl-bijlage-en-controleverklaring-tbv-JV.pdf
https://www.badminton.nl/uploads/documents/Jaarrekening-2022-BN-DEF-incl-bijlage-en-controleverklaring-tbv-JV.pdf


   
  --- ------------

-  

Resultaat 2022 na bestemming - € 4.596 

 

  



   
Het negatieve resultaat 2022 – na de opname van de bestemmingsreserve ad € 25.227 – 
bedraagt € - 4.596. Doordat het begrote resultaat 2022 € 0,- is, bedraagt het verschil ten 
opzichte van de begroting 2022 eveneens € - 4.596. Er liggen meerdere afwijkingen ten 
grondslag aan het exploitatieresultaat. Voor een belangrijk deel zijn deze gerelateerd aan 
de maatregelen rond de coronapandemie. De belangrijkste verschillen staan hieronder. 
 
Begroot resultaat 2022 (afgerond op € 1.000): €             0 
 
Afwijkingen met een negatief effect op het resultaat: 

- lagere baten teambijdragen €   14.000 
- lagere baten nieuwe verdienmodellen* €   25.000 
- hogere organisatiekosten €   24.000 
- aanschaf nieuw ledenpakket €   18.000 

 
Afwijkingen met een positief effect op het resultaat: 

- hogere baten ledencontributie €   29.000 
- hogere baten Bamito en onderdelen uit promotie* €   27.000 
- Onbenutte projecten in de regio €   17.000 

 

Totaal mutaties t.o.v. de begroting** €     -8.000 

 

Resultaat 2022 na bestemming (afgerond) - €     5.000 

Maken deel uit nieuwe verdienmodellen / commerciële actieviteiten 

**Gesaldeerd is de bovenstaande opsomming niet gelijk aan het resultaat. Alleen de 

grootste verschillen zijn benoemd. 

 

De bondscontributie die in 2022 ontvangen is, is als volgt besteed: 

 

 



   
 

 

 

 

 

Bestemmingsreserve 

Vanwege het drukke pré-Olypmische jaar van 2023 wordt in totaal €61.529 gerealloceerd 

naar 2023. Een bedrag van € 36.302 is het deel van NOC*NSF dat wordt gerealloceerd. Het 

bondsdeel van deze reallocatie is te vinden als bestemmingsreserve ad €25.227. 

 

Verloop bestemmingsreserve 

Beginstand Gemaakte kosten Nieuwe Eindstand 
1 jan. 2022 t.b.v. reserve reservering 31 dec. 2022 

€     0 €      0 €  25.227 €  25.227 

 

Balans en vermogenspositie  

 

ACTIVA 31-12-2022 
31-12-
2021 PASSIVA 31-12-2022 31-12-2021 

      
Materiële vaste 
activa 5.403 8.035 Vrije reserve  454.920 459.516 

   Bestemmingsreserve  25.227 0 

Voorraden 57.183 3.191    
Vorderingen 149.936 84.734 Totaal Eigen vermogen 480.147 459.516 

Liquide middelen 504.572 580.374    

   Crediteuren  47.061 23.586 

Totaal Vlottende 
Activa  711.691 668.299 Belastingen / pensioenen  26.722  0 

   Overlopende passiva 163.164 193.232 

      

   Totaal Vlottende Passiva  236.947 216.818 

      
Totaal ACTIVA 717.094 676.334 Totaal PASSIVA 717.094 676.334 

 

Per medio maart 2023 is een bedrag van € 19.441 inzake debiteuren 2022 nog niet voldaan.  

 

De balans toont de vermogenspositie van Badminton Nederland per 31 december. Het 

betreft een momentopname. Het weerstandvermogen per 31 december 2022 (vrije 

vermogen) bedraagt 18,8% van de totale baten in 2022. Voor organisaties zoals Badminton 



   
Nederland wordt geadviseerd dat het weerstandsvermogen zich tussen minimaal 5% (ca. € 

127.000) en 10% (ca. € 255.000) bevindt. Dit is vertaald in het doel dat het vrije vermogen 

van Badminton Nederland minimaal € 200.000 moet bedragen. Op basis hiervan is het 

weerstandsvermogen per jaareinde als ruim voldoende te omschrijven.  

  



   
Trendontwikkelingen  

De totale contributie inkomsten zijn in 2022 gestegen t.o.v. 2021. Deze stijging komt deels 

door de korting die in 2021 was gegeven aan de leden op de contributie, maar ook door 

stijging van de ledenaantallen in 2022. De opbrengsten uit teaminschrijvingen zijn vrijwel 

gelijk gebleven door een lager aantal teaminschrijvingen waar een hogere contributie 

tegenover staat. 
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Ontwikkeling Badminton Nederland 2023 
In 2023 gaan we verder aan de slag met commerciële activiteiten en met het introduceren 
van ons Bamito jeugdprogramma in het hele land, niet alleen bij verenigingen maar ook bij 
basisscholen. Hierbij betrekken we proactief de gemeenten en andere lokale instanties. Deze 
activiteiten dienen als verenigingsondersteuning maar zijn ook een belangrijk middel om 
potentiële sporters te bereiken die nog niet bekend zijn met badminton en met onze 
organisatie. 

 

In 2023 hebben we ook onze jeugdcompetitie vernieuwd en zijn we aan de slag met een 
impuls van onze Eredivisie. Tevens is 2023 het jaar van de kwalificatie voor de Olympische 
Spelen in Parijs 2024, van de kwalificatie voor de World Beach Games op Bali van het 
Nederlandse AirBadmintonteam en van het meedoen aan de European Para Championships 
in ons eigen land. Tevens blijven we werken aan het verstevigen van onze 
topbadmintonbasis door onze RTC’s en door samenwerking met badmintonscholen. 

 

Na de herijking in 2022 van het Meerjarenbeleidsplan, zijn we in 2023 gestart met een 
traject dat ons zal brengen tot een nieuwe visie en strategie voor een nog hogere 
toekomstbestendigheid van onze organisatie.  

 

Tot slot gaan we verder met onze reguliere activiteiten, die variëren van digitale marketing 
tot verenigingsondersteuning en van het organiseren van competities en toernooien tot het 
creëren van een veilig sportklimaat. Zie ook ons jaarverslag in de stukken voor de 
Jaarvergadering 2023.  



   
Bijlage. Samenvatting opbouw resultaat 2022 (voor bestemming) 
 

 
 

  

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Sportparticipatie 71 16 151 71 101 29 -50 -42 8

Verenigingsondersteuning 157 83 143 48 141 101 -2 53 54

Promotie 346 134 242 41 235 60 -7 19 26

Wedstrijdsport 385 191 505 215 601 274 95 59 -36

Topbadminton 1077 848 1016 784 1129 923 113 139 26

Algemeen 305 196 312 188 360 199 48 11 -37

Algemene Bondscontributie 0 918 0 997 0 1003 0 6 6

Verdienmodellen 0 0 0 25 0 0 0 -25 -25

TOTAAL BNL 2342 2386 2370 2370 2568 2589 199 219 21

44 0 21 21

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Sportparticipatie algemeen 0 0 0 0 0 0 0 0 0

Opleidingen en bijscholingen 15 15 35 35 22 21 -13 -15 -1

Regionale kampioenschappen 0 0 33 33 8 7 -25 -26 -1

Doorontwikkeling organisatie 1 0 4 0 1 0 -3 0 3

LRTT / MRTT / ARTT toernooien 0 1 3 3 0 1 -3 -2 1

Begeleiding wf (SWO) 0 0 7 0 2 0 -5 0 5

Personeel 55 0 68 0 68 0 0 0 0

Totaal 71 16 151 71 101 29 -50 -42 8

-56 -79 -72 8

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Verenigingsondersteuning 23 0 27 0 18 0 -9 0 9

Verzekeringskosten e.d. 10 4 6 0 23 4 17 4 -13

Onderzoeksprogramma 1 0 4 0 1 0 -3 0 3

Woosh reserveringsprogramma 0 0 6 6 0 0 -6 -6 0

Jeugdprogramma Bamito 25 21 10 0 30 36 20 36 15

Ontmoetingen 39 16 34 0 35 18 1 18 17

NOC*NSF subsidie Breedtesport 0 43 0 42 0 43 0 1 1

CRM abonnement en strippenkaart 4 0 4 0 0 0 -4 0 4

Personeel 55 0 54 0 35 0 -19 0 19

Totaal 157 83 143 48 141 101 -2 53 54

-74 -95 -41 54

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING

Verenigingsondersteuning
BEGROTING 

2022

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING

Totaal Badminton Nederland
BEGROTING 

2022

Sportparticipatie
BEGROTING 

2022

RESULTAAT 

2022

RESULTAAT 

2022

RESULTAAT 

2022

RESULTAAT 

2021

RESULTAAT 

2021

RESULTAAT 

2021



   

 

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Overige kosten communicatie 2 0 2 0 2 0 0 0 0

Ontwikkeling communicatie 21 0 16 1 10 0 -6 -1 5

Ondersteuning verenigingen bij promotie (inc. WvhB) 1 0 10 0 13 0 3 0 -3

Marketing 7 0 0 0 1 10 1 10 9

Airbadminton/Airshuttles 140 134 40 40 17 24 -23 -16 7

E-Commerce (webshop + in- en verkoop) 2 0 0 0 21 26 21 26 5

Personeel 172 0 174 0 171 0 -3 0 3

Totaal 346 134 242 41 235 60 -7 19 26

-212 -201 -175 26

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Wedstrijdsport algemeen 1 0 2 0 5 1 4 1 -3

Nationale kampioenschappen 2 1 41 39 51 38 9 -1 -10

RK voor RT (alle regio's) 0 0 13 0 1 0 -12 0 12

Eredivisie en play offs 8 0 38 8 48 17 10 9 -1

Bondscompetitie 31 0 45 0 49 0 4 0 -4

Regionale competities 2 0 14 0 5 0 -10 0 10

Nationale evenementen 164 182 135 135 145 146 10 11 1

Overige wedstrijden 0 0 24 14 69 58 46 45 -1

Internationale wedstrijden Veteranen 0 0 3 0 6 0 4 0 -4

Overige activiteiten 3 0 7 3 5 4 -2 1 2

Algemene opbrengsten wedstrijdaanbod 1 8 0 17 1 10 1 -7 -7

Personeel 172 0 184 0 214 0 30 0 -30

Totaal 385 191 505 215 601 274 95 59 -36

-194 -290 -326 -36

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Budget trainingsstages en wedstrijden 198 17 244 0 243 17 -1 17 18

Personele en materiële kosten ('infrastructuur') 537 29 219 33 235 16 15 -17 -32

Opbrengsten programma 15 800 0 501 36 602 36 101 65

Budgetneutrale opbrengsten 3 3 250 250 287 287 37 37 0

Personeel 325 0 303 0 328 0 25 0 -25

Totaal 1077 848 1016 784 1129 923 113 139 26

-229 -233 -207 26

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Bestuur 39 0 44 0 50 0 6 0 -6

Infrastructuur 201 0 200 0 244 0 44 0 -44

Huisvesting 36 0 38 0 35 0 -2 0 2

Algemene inkomsten -1 196 0 188 0 199 0 11 11

Personeel 30 0 31 0 31 0 0 0 0

Totaal 305 196 312 188 360 199 48 11 -37

-109 -124 -162 -37

RESULTAAT 

2021

RESULTAAT 

2021

RESULTAAT 

2021

RESULTAAT 

2021

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING

RESULTAAT 

2022

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING
Wedstrijdsport

BEGROTING 

2022

Topbadminton
BEGROTING 

2022

RESULTAAT 

2022

RESULTAAT 

2022

Promotie
BEGROTING 

2022

RESULTAAT 

2022

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING
Algemeen

BEGROTING 

2022



   

 

 

 

 

  

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Verenigingen 0 48 0 50 0 48 0 -2 -2

Leden 0 493 0 490 0 520 0 29 29

Teams 0 427 0 442 0 428 0 -14 -14

Totaal tegemoetkoming verenigingen 0 -50 0 0 0 0 0 0 0

Toernooiheffing 0 0 0 15 0 7 0 -8 -8

Totaal 918 997 1003 0 6 6

918 997 1003 6

(bedragen x €1000) Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Lasten Baten Verschil

Inkomsten uit nieuwe verdienmodellen 0 0 0 25 0 0 0 -25 -25

Totaal 0 25 0 0 -25 -25

0 25 0 -25

RESULTAAT 

2021

RESULTAAT 

2021

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING

BEGROTING 

2022

VERSCHIL RESULTAAT 

TOV BEGROTING

RESULTAAT 

2022

Inkomsten uit nieuwe 

verdienmodellen
BEGROTING 

2022

RESULTAAT 

2022

Algemene Bondscontributie



   
Agendapunt 6.2 Verslag bespreking Financieel Jaarverslag 2022 
 

Tijdens het overleg van de financiële commissie op 11 april 2023 is de conceptjaarrekening 

2022 besproken in aanwezigheid van de accountant, de heer Verweij.  

Verweij geeft aan dat het zoals bekend het eerste jaar is geweest voor zijn bedrijf om 

accountantswerkzaamheden uit te voeren en hoewel door omstandigheden de controle aan 

de late kant is begonnen, het uiteindelijk goed en snel gegaan is. Alles is gedaan wat er dient 

te gebeuren en dat hiervoor alle stukken beschikbaar gesteld zijn en alle vragen 

beantwoord. Verweij heeft de werkzaamheden afgerond, de accountant zal zijn 

handtekening zetten. Verweij geeft aan dat de administratie van Badminton Nederland (BN) 

er netjes uit ziet en dat alles goed uitgevoerd wordt. De goedkeurende verklaring kan dus 

afgegeven worden. Hij heeft wel een paar aanbevelingen:  

-  het uitvoeren van de inventarisatie van de voorraden voor de shop. 

-  het op papier zetten van de P&O-procedures.  

Hartong deelt mee dat we dit jaar de jaarrekening zullen publiceren zonder handtekeningen. 

De Wit geeft aan dat de FC een getekende exemplaar nodig heeft om hun akkoord te kunnen 

geven. Inhoudelijk zullen ze een goedkeuring van de Jaarrekening aan de Jaarvergadering 

adviseren. Verweij en Thoonen zullen de jaarrekening verder afronden. Verweij wordt 

bedankt en verlaat het overleg.  

 

  



   
Agendapunt 6.3  Advies Financiële Commissie 

 
De Financiële Commissie (FC) heeft de concept jaarrekening 2022 op 4 april 2023 van 
Badminton Nederland ontvangen. Op 11 april 2023 heeft de FC op het bondsbureau het 
concept besproken met de vertegenwoordiging van Badminton Nederland (Penningmeester 
Bondsbestuur en de Directeur van het Bondsbureau), Administrateur Bondcenter en de 
Accountant. Tijdens deze bespreking zijn diverse punten aan de orde geweest waarvan de FC 
van mening was dat op een aantal plaatsen de tekst in de jaarrekening aangepast diende te 
worden. De voorgestelde wijzigingen zijn doorgevoerd. De FC is van mening dat de Balans 
een voldoende juiste weergave van de vermogenspositie van Badminton Nederland 
weergeeft. De FC heeft een positief advies gegeven voor de jaarrekening 2022. 
 
De FC is van mening dat de jaarrekening een goed financieel beeld geeft van het gevoerde 
beleid 2022 en adviseert hierbij de Jaarvergadering om het Bondsbestuur decharge te 
verlenen voor het boekjaar 2022. 

 

  



   
Agendapunt 7  Stand van zaken 2023 

 

7.1 Stand van zaken Jaarplan 2023 

7.2 Stand van zaken prognose financieel resultaat 2023 

 

Korte samenvatting van het agendapunt:  

 

Agendapunt 7.1: in het stuk is een stand van zaken van de uitvoering van het Jaarplan 2023 

te lezen. Om een zo volledig en actueel mogelijk beeld te geven van de belangrijkste 

ontwikkelingen van de laatste periode, zal de stand van zaken Jaarplan in de twee weken 

voor de Jaarvergadering gepubliceerd worden.  

 

Agendapunt 7.2: in het stuk is de stand van zaken van de prognose 2023 te lezen. 

 

De Jaarvergadering wordt gevraagd de volgende besluiten te nemen: 

 

7.1 Geen. 

7.2 Geen. 

 

  



   
Agendapunt 7.1   Stand van zaken uitvoering Jaarplan 2023 

Doelen/Resultaten Status Toelichting 
Probeerbadminton   

1. Ledenaanwas genereren voor 
verenigingen en Badminton 
Nederland 

In uitvoering Website is online en de eerste aanmeldingen 
zijn al binnen. 

2. Samenwerking tussen bonden en 
verenigingen onderhouden/tot stand 
brengen 

In uitvoering Met de jaarlijkse terugkeer van 
probeerbadminton.nu wordt het contact 
verbeterd Men ziet wat BN kan betekenen 
voor de vereniging. 

3. Meer volgers via sociale media 
genereren voor Badminton (en 
Badminton Nederland) 

In uitvoering De actie loopt nu nog niet, daarmee moeten 
we ook nog afwachten hoe dit zich gaat 
ontwikkelen. 

4. 250 verenigingen doen mee aan 
Probeerbadminton.nu in 2023. 

In uitvoering De werving voor deelname is net gestart 

5. Er zijn 3.000 aanmeldingen bij 
verenigingen voor 
Probeerbadminton.nu 

Start in 
september 

De inschrijving is nog niet open, nog niet 
relevant. 

6. 1.500 nieuwe leden melden zich aan 
tijdens of na participatie. 

Start in 
september 

Zie hierboven. 

7. Alle regio’s doen mee In uitvoering Alle verenigingen uit alle regio’s zijn benaderd 
om mee te doen. 

Bamito   

1. Badminton als complete sport 
waarbinnen kinderen zich fysiek, 
mentaal en emotioneel kunnen 
ontwikkelen. Hier hoort bij dat alle 
kinderen trainen en wedstrijden 
spelen. In 2024 speelt 100% van de 
kinderen die sinds 2021 lid zijn 
geworden competitie. N.B. Dit 
betekent niet dat het competitie 
spelen verplicht wordt gesteld. Dit 
betekent dat kinderen competitie 
willen gaan spelen. Zoals bekend uit 
onderzoek, blijven kinderen die 
competitie spelen langer lid en 
vooral langer betrokken bij de 
vereniging en de sport. Plezier en 
binding met de vereniging staan wel 
voorop. 

In uitvoering We zien dat met de aanpassing van de 
jeugdcompetitie, meer richting het 
gedachtengoed van Bamito, er een stijging 
van 60% van teams is in het afgelopen jaar. 
Volgend jaar is deze vorm bekender en is de 
verwachting dat nog meer verenigingen en 
kinderen aan zullen sluiten. Door de 
mogelijkheid halverwege het seizoen in te 
schrijven faciliteren we dat kinderen die in 
september lid worden, ook deel kunnen 
nemen aan de competitie. Doordat we vooral 
vanuit niveau denken, kan iedereen 
meedoen. We zien in de aanmeldingen dat 
dat heel goed werkt.  

2. Behoud van leden (ook ouder dan 12 
jaar): de uitstroom bij de doelgroep 
van het programma is in eind 2023 
met 10% gedaald 

In uitvoering Door de toename in deelname aan competitie 
en toernooien zien we dat kinderen langer lid 
blijven, maar het meetpunt is eind 2023. 



   
3. Betere badmintonners, af te meten 

met benchmarking met buitenland 
gedurende vier jaar. 

In uitvoering Na vier jaar Bamito zien we dat bij de U11 en 
U13 de eerste grotere talenten zich 
aandienen. De selectie van de 8 nations 
bestond voor een groot deel uit kinderen die 
niet U15 waren, maar U13. Deze groep is 
kwalitatief in veel gevallen al verder 

4. Het programma inzetten voor 
schoolbadminton door middel van 
de integratie van de leskaarten in 
het schoolbadmintonpakket. 

In uitvoering Video opnamen zijn gemaakt en worden nu 
verwerkt. Het programma is daarmee 
helemaal klaar om uitgezet te worden.  

5. 80% van de bij BN aangesloten 
verenigingen is bekend met Bamito’s 
jeugdprogramma. 

Gerealiseerd Met de herhaaldelijke berichtgeving in de 
nieuwsbrieven, social media en de 
internationale erkenning is Bamito zelfs 
buiten de landsgrenzen bekend. Binnen 
Nederland weten de verenigingen Bamito ook 
goed te vinden 

6. 70 van de bij BN aangesloten 
verenigingen die jeugd hebben 
gebruiken Bamito’s 
jeugdprogramma. 

Gerealiseerd Via de bijscholingen uit het sportakkoord 
weten we veel verenigingen en trainers te 
bereiken.  

7. 300 trainers hebben de bijscholing 
Bamito’s jeugdprogramma gevolgd 
en werken aan de hand van het 
programma tijdens trainingen. 

In uitvoering We zitten op dit moment ruim boven de 200, 
met nog driekwart jaar te gaan lijkt het erop 
dat we de 300 gaan halen. 

8. Door middel van minimaal 10 
clusters van verenigingen die met 
elkaar de FUNdagen draaien wordt 
de competitie georganiseerd. 

In uitvoering Via brons zijn de FUNdagen geïntegreerd. 
Vanuit het competitieteam worden de 
clusters gevormd 

AirBadminton   

1. Kwalificatie World Beach Games 
2023 

In uitvoering Dit ligt op schema, kunnen kwalificeren op 9-
11 juni in Werkendam 

2. Organisatie NK AirBadminton 2023 In uitvoering Gesprekken over locatie zijn gestart 

3. Mogelijkheden 2023 
onderzoeken/opstarten Urban Series 

In uitvoering Organiseren de European Qualifier Beach 
Games 

4. Organisatie 
AirBadmintontoernooicircuit 

Nog te 
starten 

Dit moet nader worden onderzocht 

5. Verkenning en waar mogelijk 
organisatie pilotcompetities. 

Nog te 
starten 

Dit moet nader worden onderzocht 

6. Internationale tour i.s.m. andere 
landen: format ontwikkelen met 
overige landen. 

In uitvoering Hier worden tijdens de Qualifier gesprekken 
over gevoerd 

7. Basis leggen voor structureel 
AirBadmintonaanbod. 

Gerealiseerd De basis is er nu moet dit worden uitgerold. 

8. AirBadmintonopleiding: verzorgen 
van opleidingsdagen voor 
trainers/sportbuurtcoaches/LO-
docenten 

In uitvoering Deze worden aangeboden (bij 
trainers/scholen/sportbedrijf), wanneer er 
interesse is zullen deze worden gegeven. 



   
9. Partnerships uitbreiden: per project 

en algemeen 
In uitvoering Sinner is een nieuwe partner op het gebied 

van AirBadminton 

10. AirBadminton inzetten bij 
commerciële-activiteiten 

In uitvoering De AirBadmintonproducten worden 
aangeboden en afgenomen via de webshop. 

Commerciële activiteiten   

1. Nieuwe structurele inkomstenbron 
Badminton Nederland genereren, 
kostendekkend na drie jaar 

In uitvoering Hier is een goede start mee gemaakt en 
wordt gedurende het jaar geïntensiveerd 

2. Meer badmintonliefhebbers 
bereiken en zo meer Nederlanders 
enthousiasmeren voor onze sport 

In uitvoering Dit verloopt volgens planning, naast 
bewustwordingscampagnes retargetten we 
via socials en google ads en starten we via 
LinkedIn net campagnes 

3. Het vaststellen van kpi’s voor 
commerciële activiteiten en de wijze 
van monitoren van deze kpi’s 
bepalen, zowel kijkend naar omzet 
als bereik van deze activiteiten. 

In uitvoering Er wordt een dashboard gemaakt waarin we 
de KPI’s kunnen opnemen, operationeel in Q2 

Topbadminton   

1. Op vier onderdelen (MS, WD, MD en 
XD) spelers positioneren voor 
kwalificatie Parijs 2024. 

In uitvoering In het gemengddubbel zijn we op koers, maar 
in de andere onderdelen staan op dit moment 
niet waar we gehoopt hadden. Het Olympisch 
jaar gaat starten en we zullen door het jaar 
heen blijven evalueren. 

2. Podium European Games Nog te 
starten 

De European Gamesvinden in juni plaats. 

3. Kwartfinaleplek 
Wereldkampioenschappen 

Nog te 
starten 

De WK wordt in augustus in Kopenhagen 
gespeeld. 

4. Plek bij de laatste 16 
Wereldjeugdkampioenschappen. 

Nog te 
starten 

De WJK wordt in oktober in Amerika 
gespeeld. 

Opleidingen   

1. RTC Den Haag heeft een 
samenwerking met de grote 
omliggende verenigingen: onze inzet 
is wekelijks een gezamenlijke 
training tussen het RTC en de 
verenigingen. 

In uitvoering Hier is over gesproken tussen verenigingen en 
BN, maar tot op heden is hier niks tot stand 
gekomen. 

2. Onderzoek naar de mogelijkheden 
voor een samenwerking met 
verenigingen/badmintonscholen bij 
RTC Arnhem en RTC Eindhoven en 
conclusies trekken ten behoeve van 
een plan van aanpak. 

In uitvoering Er zijn zaken in gang gezet zoals verschillende 
afspraken in de omgeving van RTC Arnhem 
met de verenigingen. We willen een B-groep 
starten bij RTC- Arnhem, een jongere groep 
starten bij RTC-Eindhoven en we kijken naar 
de mogelijkheden voor een RTC-next groep in 
Eindhoven.  

3. Verenigingen voorzien van een 
format hoe ze een badmintonschool 
kunnen starten, met als doel meer 
trainingsplekken te creëren voor 

Nog te 
starten 

Dit wordt in het tweede halfjaar opgepakt. 



   
talentvolle en ambitieuze 
badmintonners 

Reguliere activiteiten   

1. Competitie-ontwikkeling binnen de 
beperkingen van ons 
contributiesysteem, na een evaluatie 
van de dubbelcompetitie 

Gerealiseerd Uitgevoerd, verder stappen na visietraject 

2. De eerste stappen in het opzetten 
van een netwerkorganisatie 

Nog te 
starten 

Dit wordt meegenomen in het Visietraject. 

3. Het verkennen van het opzetten van 
een trainerspool voor onze 
verenigingen, wellicht in 
samenwerking met andere 
sportbonden en bij voldoende 
financiering het opzetten en 
uitvoeren ervan 

Nog te 
starten 

We geven hier uitsluitsel over in Q3. 

4. Het voortzetten van het traject 
aanmelden leden 

In uitvoering In juni vervolgen we dit traject 

5. Activiteiten in het kader van een 
veilige, positieve en inclusieve 
sportomgeving 

In uitvoering Bij de NK is er een workshop VSO gehouden 
we gaan webinars organiseren in de tweede 
helft van het jaar 

 

Overige punten: 

Communicatie 

In de eerste maanden van 2023 hebben we een efficiencyslag gemaakt op het gebied van 

communicatie. Onderwerpen zoals Veilige Sport Omgeving, Wedstrijdfunctionarissen en 

Bamito komen nu structureel terug in de communicatie. Tevens proberen we de 

onderwerpen in de communicatie nog meer te branden middels een vaste look and feel. Zie 

bijvoorbeeld TeamNL badminton en AirBadminton. 

 

Wedstrijdfunctionarissen 

In de afgelopen maanden heeft een werkgroep gewerkt aan quick wins en acties op langere 

termijn om het probleem aan te pakken richting een structurele oplossing. Een update over 

de actuele stand van zaken is/wordt voor de Jaarvergadering gedeeld 

 

Diversiteit & Inclusie 

Dit jaar ligt de focus van de werkgroep op de volgende vijf pijlers: bewustzijn creëren bij 

verenigingen en leden, Para badminton, ouderen/veteranen, mensen in kwetsbare wijken en 

het opzetten van een richtlijn voor transgenders. Het opgestelde plan van aanpak voor dit 

jaar is te vinden op de website.  

 

  



   
Agendapunt 7.2     Stand van zaken prognose financieel resultaat  
 
In deze notitie wordt de financiële prognose over 2023 toegelicht. In de prognose is de 
laatste stand van zaken verwerkt van  de aanmeldingen van de teams voor de 
bondscompetitie en van de ontwikkeling van het ledental.  
 
Prognose 2023 
De vastgestelde begroting 2023 kent een resultaat van -36.000. De prognose voor 2023 is op 
hoofdlijnen als volgt opgebouwd: 
 
Begroot resultaat 2023 (afgerond) € -36.000 

• Hogere contributie-opbrengsten € 35.000 

• Opbrengsten commerciële activiteiten € 14.000 

• Visietraject - € 10.000 

• Mogelijk nieuwe website - € 30.000 

• Overige verschillen - € 5.000 
Prognose financieel resultaat 2023 -€ 32.000 
 
Toelichting 
Contributie-opbrengsten 
Op basis van het aantal aanmeldingen van de leden tot en met mei 2023, zal het bruto-
aantal leden in 2023 hoger uitkomen dan begroot, in geld ca. € 27.000 hoger. 
 
Ook het aantal aangemelde jeugdteams tot en met mei 2023 is hoger dan begroot. Hierdoor 
is de verwachting dat de totale teambijdrage ca. € 8.000 hoger zal uitkomen dan begroot.  
 
Commerciële activiteiten  
In de begroting 2023 is € 0 begroot aan commerciële activiteiten. Dit is exclusief Bamito dat 
in pijler Verenigingsondersteuning is ondergebracht. Er wordt in 2023 naar verwachting 
gerealiseerd bij Let's Play Net ad € 10K en E-commerce (verkopen via 
de webshop) ad € 4K. 
 
Visietraject 
Voor het visietraject is € 10.000 opgenomen als prognose. Dit betreft eventuele kosten voor 
een begeleider/penvoerder. 
 
Nieuwe website 
Uit onze eigen ervaring en vanuit de feedback van verenigingen constateren we dat onze 

website (www.badminton.nl) aan een vernieuwing en verbetering toe is om onze 

verenigingen en leden nog beter te bedienen. Denk onder andere aan: de overige websites 

zoals bijvoorbeeld van het FZ Forza NK en van de Finaledag van de Eredivisie en losse 

webpagina’s functioneel in een geheel opnemen, de navigatie moderniseren, een link leggen 

http://www.badminton.nl/


   
met het ledenadministratiesysteem, een opleidingenmodule er in verwerken en de club 

finder handiger maken. 

Eigen vermogen 
Het eigen vermogen zal naar verwachting eind 2023 als volgt uitkomen: 
eigen ‘vrije’ vermogen 31 december 2022 € 455.000 
prognose financieel resultaat 2023 -€ -32.000 
Prognose eigen ‘vrije’ vermogen 31 december 2023 € 423.000 
 
Hiermee blijft het eigen vermogen boven de afgesproken grens van € 200.000 en is de 
solvabiliteit van Badminton Nederland daarmee ruim voldoende. 
  



   
 

Bijlage. Opbouw prognose financieel resultaat 2023 t.b.v. Jaarvergadering 
 

 

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Sportparticipatie 134 80 -54 134 80 -54 0 0 0

Verenigingsondersteuning 178 31 -147 192 31 -162 14 0 -14

Promotie 320 36 -284 384 86 -298 63 50 -13

Wedstrijdsport 507 237 -271 516 237 -279 8 0 -8

Topbadminton 1040 808 -232 1041 808 -232 1 1 0

Algemeen 333 231 -102 343 232 -111 10 1 -9

Algemene Bondscontributie 0 1055 1055 0 1090 1090 0 35 35

Commerciële activiteiten 0 0 0 20 34 14 20 34 14

TOTAAL BN 2513 2477 -36 2629 2598 -32 116 121 4

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Sportparticipatie algemeen 0 0 0 0 0 0 0 0 0

Opleidingen en bijscholingen 44 44 0 44 44 0 0 0 0

Regionale kampioenschappen 33 33 0 33 33 0 0 0 0

Doorontwikkeling organisatie 4 0 -4 4 0 -4 0 0 0

LRTT / MRTT / ARTT toernooien 3 3 0 3 3 0 0 0 0

Begeleiding wf (SWO) 7 0 -7 7 0 -7 0 0 0

Personeel 43 0 -43 43 0 -43 0 0 0

Totaal 134 80 -54 134 80 -54 0 0 0

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Verenigingsondersteuning 30 0 -30 36 0 -36 6 0 -6

Verzekeringskosten e.d. 21 5 -16 21 5 -16 0 0 0

Onderzoeksprogramma 4 0 -4 8 0 -8 4 0 -4

Woosh reserveringsprogramma 6 6 0 6 6 0 0 0 0

Jeugdprogramma Bamito 20 20 0 20 20 0 0 0 0

Ontmoetingen 34 0 -34 34 0 -34 0 0 0

CRM abonnement en strippenkaart 0 0 0 0 0 0 0 0 0

Personeel 64 0 -64 68 0 -68 4 0 -4

Totaal 178 31 -147 192 31 -162 14 0 -14

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Overige kosten communicatie 2 0 -2 2 0 -2 0 0 0

Ontwikkeling communicatie 15 0 -15 45 0 -45 30 0 -30

Ondersteuning verenigingen bij promotie (inc. WvhB) 10 0 -10 23 0 -23 13 0 -13

Airbadminton 50 20 -30 85 70 -15 35 50 15

Marketing 4 16 12 4 16 12 0 0 0

Personeel 240 0 -240 225 0 -225 -15 0 15

Totaal 320 36 -284 384 86 -298 63 50 -13

Totaal Badminton Nederland
VERSCHIL PROGNOSE TOV 

BEGROTING

Sportparticipatie
VERSCHIL PROGNOSE TOV 

BEGROTING

BEGROTING 2023 PROGNOSE 2023

BEGROTING 2023 PROGNOSE 2023

Verenigingsondersteuning
VERSCHIL PROGNOSE TOV 

BEGROTING

Promotie
VERSCHIL PROGNOSE TOV 

BEGROTING

BEGROTING 2023 PROGNOSE 2023

BEGROTING 2023 PROGNOSE 2023



   

 

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Wedstrijdsport algemeen 2 0 -2 9 0 -9 7 0 -7

Nationale kampioenschappen 46 44 -3 46 44 -3 0 0 0

RK voor RT (alle regio's) 13 0 -13 13 0 -13 0 0 0

Eredivisie en play offs 47 17 -30 47 17 -30 0 0 0

Bondscompetitie 45 0 -45 45 0 -45 0 0 0

Regionale competities 14 0 -14 14 0 -14 0 0 0

Nationale evenementen 150 150 0 150 150 0 0 0 0

Overige wedstrijden 24 14 -10 24 14 -10 0 0 0

Internationale wedstrijden Veteranen 3 0 -3 5 0 -5 3 0 -3

Overige activiteiten 7 3 -4 7 3 -4 0 0 0

Algemene opbrengsten wedstrijdaanbod 0 10 10 0 10 9 0 0 0

Personeel 157 0 -157 156 0 -156 -1 0 1

Totaal 507 237 -271 516 237 -279 8 0 -8

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Budget trainingsstages en wedstrijden 385 458 73 385 461 76 0 4 4

Personele en materiële kosten ('infrastructuur') 61 95 34 61 95 34 0 0 0

Opbrengsten programma 1 2 1 1 2 1 0 0 0

Budgetneutrale opbrengsten 253 253 0 250 250 0 -3 -3 0

Personeel 340 0 -340 344 0 -344 3 0 -3

Totaal 1040 808 -232 1041 808 -232 1 1 0

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Bestuur 44 0 -44 54 0 -54 10 0 -10

Infrastructuur 215 0 -215 215 0 -215 0 0 0

Huisvesting 41 0 -41 41 0 -41 0 0 0

Algemene inkomsten 0 231 231 0 232 232 0 1 1

Personeel 34 0 -34 33 0 -33 0 0 0

Totaal 333 231 -102 343 232 -111 10 1 -9

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Verenigingen 0 51 51 0 51 51 0 0 0

Leden 0 558 558 0 584 584 0 27 27

Teams 0 432 432 0 440 440 0 8 8

Toernooiheffing 0 15 15 0 15 15 0 0 0

Totaal 1055 1055 1090 1090 0 35 35

(bedragen x €1000) Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Resultaat Lasten Baten Verschil

Let's Play Net 0 0 0 0 10 10 0 10 10

E-Commerce (webshop + in- en verkoop) 0 0 0 20 24 4 20 24 4

Verdere uitrol commerciële activiteiten 0 0 0 0 0 0 0 0 0

Inkomsten uit nieuwe verdienmodellen 0 0 0 0 0 0 0 0 0

Totaal 0 0 0 20 34 14 20 34 14

Wedstrijdsport
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BEGROTING
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BEGROTING

BEGROTING 2023 PROGNOSE 2023

BEGROTING 2023

VERSCHIL PROGNOSE TOV 
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BEGROTING 2023 PROGNOSE 2023
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Commerciële activiteiten

Topbadminton
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Agendapunt 8 Beleid Badminton Nederland  

 

Inhoud agendapunt: 

 

8.1 Visietraject 

8.2 Topbadminton & Para badminton 

 

Korte samenvatting van het agendapunt: 

 

Agendapunt 8.1: in het stuk wordt een de stand van zaken gegeven over de eerste stappen 

in het visietraject. 

 

Agendapunt 8.2: in het stuk wordt een korte update over de huidige stand van zaken over 

Topbadminton en Para badminton gegeven. 

 

De Jaarvergadering wordt gevraagd de volgende besluiten te nemen: 

 

8.1 Geen. 

8.2 Geen.  

 

  



   
Agendapunt 8.2 Topbadminton & Para badminton  

De Topsportroute 
Een aantal jaren zijn de prestaties over het algemeen succesvol te noemen.  
In 2016 hadden we 3 spelers op de Olympische Spelen in 2 onderdelen + een top 8 positie en 
in 2021 hadden we 4 spelers op de Olympische spelen in 3 onderdelen + een top 8 positie.  
 
OS 2024 
Vanaf 1 mei start het Olympische jaar richting de OS 2024 in Parijs; de volgende spelers gaan 
aan dit Olympische jaar starten:  
- MS: Mark Caljouw 
- WD: Cheryl Seinen & Debora Jille  
- MD: Ruben Jille & Ties van der Lecq  
- XD: Robin Tabeling & Selena Piek  
In de dubbels moeten we voldoen aan de Internationale eisen en in het mannenenkel zijn er 
aanvullende eisen vanuit NOC*NSF. Het zal geen makkelijke weg worden naar kwalificatie, 
maar we gaan ervoor met zijn allen.  
 
We zijn intensief bezig met het optimaliseren van het programma door het aanpakken van 
prestatiegedrag, communicatievaardigheden van de coaches en van de sporters en door de 
periodisering- en belastbaarheidmanagement te verbeteren.  
 
Daarnaast zijn we samen met NOC*NSF begonnen met een traject voor presteren onder 
druk. We hebben de afgelopen jaren gemerkt dat we op belangrijke momenten nog te vaak 
de verkeerde keuzes worden maken en wedstrijden worden verloren, dus dit heeft op dit 
moment extra aandacht. 
 
De verwachting is dat na 2024 een aantal belangrijke spelers zullen stoppen, maar hier 
kunnen we op dit moment nog niks concreet over zeggen.  
 
OS 2028 
Op dit moment wordt er hard gewerkt in het opleidingsprogramma 2028 om spelers klaar te 
stomen voor de OS 2028. We hebben een Talentprofiel en een doorstroommodel. Het 
Talentprofiel is gebaseerd op de eisen vanuit NOC*NSF en de talloze gesprekken die wij als 
technische staf met elkaar en NOC*NSF hebben gevoerd. Het doorstroommodel hebben wij 
daarnaast gemaakt om op alle facetten de spelers te kunnen toetsen of ze on route zijn en 
voldoen aan de eisen. 
 
Naast de huidige OS-groep is een aantal spelers op de goede weg voor OS2028. De overige S-
1 spelers zitten op dit moment wat van de curve af en zullen hard moeten werken om op de 
juiste lijn te komen. De Technische staf blijft de spelers toetsen en kritisch kijken naar de 
ontwikkeling, waardoor we ook met in- en uitstroom van spelers te maken hebben.  
 
 
 



   
Traject 2032/3036  
De route die we hebben ingezet om talenten op te leiden voor 2032/2036 gaat via de RTC’s 
(Regionale Trainingscentra). Op de RTC’s worden spelers tussen de 11 en 17 jaar oud 
klaargestoomd om eventueel door te stromen naar de S-1-selectie. We zien op dit moment 
vooral een prestatiekansrijkheid bij de jongere spelers U11/U13. Deze spelers zullen het 
volledige RTC-traject kunnen doorlopen en wij zullen ons vooral focussen op de kwaliteit van 
het programma en bijsturen/aanpassen waar nodig om het beste uit het programma te 
halen. De afgelopen jaren zijn we hier al aan begonnen door middel van het toevoegen van 
fysieke testen, het aanbieden van begeleiding op Internationale toernooien en 
trainingskampen/weekenden.  
 
In het topsportmodel heeft ook het PRE RTC een plek gekregen, een trainingsgroep waar 
heel jonge talenten samen kunnen trainen voordat ze doorstromen naar het RTC. Ook heeft 
het RTC NEXT een plek gekregen; hier zoeken we naar de samenwerking tussen verenigingen 
en de huidige RTC’s om gezamenlijk te trainen op oudere leeftijd. Tot op heden is deze 
samenwerking op RTC NEXT-niveau nog niet gevonden, maar hier zullen we wel naar blijven 
zoeken om het RTC-programma te optimaliseren.  
 
Topsport staat nooit stil en alles moet kloppen om die ene topprestatie te bereiken. Wij 
hebben vertrouwen in het programma en we zullen hard blijven werken om het optimale 
eruit te halen.  
 
Para badminton  
Een aantal jaren hebben we, in het begin verplicht door NOC*NSF, hard gewerkt om een 
volwaardig topsportprogramma op zetten. Dit programma hebben we kunnen realiseren op 
Papendal met als resultaat dat Megan Hollander in 2021 kon deelnemen aan de 
Paralympische Spelen (PS) in Tokio.  
 
Na de PS 2021 heeft Megan aangegeven ermee te willen stoppen. We zijn verder gegaan 
met drie spelers op Papendal waarvan uiteindelijk Joshua Donker overbleef om te gaan 
strijden voor een plekje in Parijs.  
 
Midden 2021 kregen we slecht nieuws dat NOC*NSF het paraprogramma niet verder wilde 
blijven ondersteunen in de route naar Parijs. Dit betekende concreet: vanaf januari 2023 
geen subsidie meer. Dit bericht heeft uiteindelijk zo’n impact gehad op Joshua dat hij begin 
2023 heeft laten weten niet verder te willen en te gaan stoppen met het programma.  
Ongelooflijk jammer, want dit betekent het einde van het topsportprogramma op Papendal.  
 
Hoe nu verder  
Met elkaar zijn we het er over eens dat we opnieuw vanaf de onderkant willen gaan 
investeren in het Para badminton. We willen een aantal verenigingen (5) gaan benaderen 
om het Para badminton op te pakken. Op deze manier zouden zij een voorbeeld kunnen zijn 
voor andere verenigingen. Daarnaast gaan we informatie inwinnen hoe andere sporten het 
stuk para hebben opgepakt in hun sport en gaan we kijken of we Para badminton structureel 
mee kunnen nemen als onderdeel bij de opleidingen BWF Level.  



   
 
We gaan dus opnieuw beginnen aan de onderkant en op deze manier gaan we werken aan 
een nieuwe weg richting een topsportprogramma voor para.  
 
Hoe deze weg er precies uit gaat zien zullen de aankomende jaren moeten gaan uitwijzen.   
 

 

  



   
Agendapunt 9  Statuten- en reglementswijzigingen 

 

Inhoud agendapunt: 
9.1  Wijziging Algemeen Reglement 
 
Korte samenvatting en toelichting op de reglementswijzigingen: 
 
Agendapunt 9.1: in het stuk stelt het bondsbestuur de Bondsvergadering voor om de 
procedure voor de behandeling van een klacht bestemd voor de Klachtencommissie te 
wijzigen zodat een goede afhandeling altijd is gewaarborgd indien de Klachtencommissie 
leeg is. 
 
De Jaarvergadering wordt gevraagd het volgende besluit te nemen: 

 
9.1 De goedkeuring van de wijzigingen van het Algemeen Reglement. 

 

 

 

  



   
 

Agendapunt 9.1   Wijziging Algemeen Reglement  

Het bestuur stelt de Bondsvergadering voor om de procedure voor de behandeling van een 
klacht bestemd voor de Klachtencommissie te wijzigen zodat een goede afhandeling altijd is 
gewaarborgd indien de Klachtencommissie leeg is. 
 
Het beleggen van een dergelijke klachten bij een andere (bestaande) commissie 
(bijvoorbeeld de Commissie van Beroep) geeft mogelijk ook weer het probleem van 
belangenverstrengeling of het door elkaar lopen van taken/bevoegdheden. Bij deze stellen 
we voor de klachten in behandeling te laten nemen door Vereniging en Recht als externe 
onafhankelijke organisatie. Vereniging en Recht voert de klachtenprocedure uit en zal dan 
het bondsbestuur of de directie hun bevindingen melden met daarbij een gegrond of 
ongegrond verklaring van de klacht en eventuele aanbevelingen. In dit geval moet er in het 
klachtenreglement wel staan dat de klacht kan worden behandeld door een daartoe door 
het bestuur aan te stellen (al dan niet externe) commissie of organisatie. Hiertoe zal H1 
artikel 5 van het Algemeen Reglement moeten worden gewijzigd, alsmede de 
Klachtenregeling zelf. 
 

Advies RC 
De Reglementscommissie geeft een positief advies op dit voorstel en voegt toe dat in 
toekomst ook naar een rol voor de Manager Integriteit kan worden gekeken indien dit een 
blijvende functie is. 
 
Huidig artikel Algemeen Reglement 
Klachtencommissie 
Artikel 5 
 
Voorstel toevoegen nieuwe bepaling (nieuw lid 3, overige bepalingen artikel 5 
doornummeren): 
3. In afwijking van het bepaalde in lid 1 en 2 kan de klachtencommissie bestaan uit personen 
van buiten Badminton Nederland. Het Bondsbestuur kan hiertoe een overeenkomst aangaan 
met een externe partij die de taken van de klachtencommissie uitvoert. Het Bondsbestuur 
behoeft voor het aangaan en het wijzigen van de in de vorige volzin bedoelde overeenkomst 
de voorafgaande goedkeuring van de Bondsvergadering.  
 
Voorstel toevoegen nieuwe bepaling in Klachtenregeling: 
Bij toepassing van het bepaalde in artikel 5 lid 3 van het Algemeen Reglement zijn Artikel 5 
lid 1 en 2 van deze Klachtenregeling niet van toepassing. 

 

 



   
 

Gevolgd traject  

•     Juni 2022 – rol Klachtencommissie komt ter sprake op Jaarvergadering 

• April 2023 – voorstel opgesteld na contact met TC, RC en jurist 

• Mei 2023 – voorstel besproken in bondsbestuursvergadering 

• Mei 2023 - voorstel definitief  

Gevraagd besluit  
De wijziging van het Algemeen Reglement zoals die voorligt goedkeuren. 

  



   
 

Agendapunt 10   Commissies Bondsvergadering 

Tijdens de Jaarvergadering in 2022 is er aan het bondsbestuur gevraagd om de rol en 
relevantie (noodzakelijkheid) van de huidige commissies van de Bondsvergadering te 
beschouwen.  

Het bondsbestuur heeft naar aanleiding van deze vraag gekeken naar de invulling van 
dergelijke commissies bij andere sportbonden en voor de wettelijke verplichtingen m.b.t. 
commissies advies gevraagd aan de huisjurist. Hieronder een overzicht van de huidige 
commissies van de Bondsvergadering. 
 
Verplichting 
Financiële commissie 
De enige wettelijk verplichte commissie is de kascommissie (of Financiële Commissie 
genoemd). De enige uitzondering hierop is indien er in de Statuten een passage is 
opgenomen over een accountantscontrole van de jaarstukken, dan is de kascommissie niet 
verplicht.  
 
Tuchtcommissie 
In de praktijk van een sportbond (rekening houdend met de tuchtrechtspraak en de eisen 
van NOC*NSF) zijn ook de tuchtcommissie, al dan niet in mengvorm met eigen commissies 
en die van het Intistuur voor Sport en Rechtspraak (ISR) en een klachtencommissie (of in elk 
geval een klachtenregeling) verplicht. Verder is vanuit NOC*NSF een 
atletenvertegenwoordiging verplicht.  
 
Klachtencommissie 
Het is onlangs gebleken dat een Klachtencommissie handig is. Zoals beschreven bij 
agendapunt 9.1 van de Jaarvergadering stelt het bondsbestuur voor om de procedure voor 
een interne klachtenbehandeling anders in te richten en te beleggen bij een externe 
onafhankelijke organisatie. Hiertoe zal H1 artikel 5 van het Algemeen Reglement moeten 
worden gewijzigd, alsmede de Klachtenregeling zelf. 

Niet verplicht 
Reglementscommissie 
Een reglementscommissie is niet verplicht, maar is wel van toegevoegde waarde waardoor 
het bondsbestuur voorstelt om de Reglementscommissie bij Badminton Nederland te laten 
voortbestaan. 
 
Commissie van Beroep 
Een Commissie van Beroep is niet verplicht maar is wel onderdeel van onze organisatie 
waardoor het bondsbestuur voorstelt om de commissie te behouden. 

 



   
 

Gevolgd traject  

•     Juni 2022 – rol commissies komt ter sprake op Jaarvergadering 

• Tussenperiode - Overleg directie/afgevaardigden/bondsbestuur 

• April 2023 – voorstel opgesteld na contact met jurist 

• Mei 2023 – voorstel besproken in bondsbestuursvergadering 

• Mei 2023 - voorstel definitief  

Gevraagd besluit  
Het voorstel bij punt 9.1 van de agenda zoals voorligt goedkeuren. 

 

  



   

Agendapunt 11   Verkiezing leden bondsbestuur 

 
11.1 Voordracht bestuursleden 

 

Conform het bestaande aftreedschema treedt in 2023 het volgende bondsbestuurslid af: 

• André Gelauf 
 

Het aftreedschema ziet er als volgt uit: 

 

   2018 2019 2020 2021 2022 2023 

1 Voorzitter Jan Helmond    V   

2 Lid Pieter van Soerland V    X  

3 Lid Bram Reudink X   X   

    4 Lid André Gelauf  V    X 

5 Lid Sigrid Hartong     V  

 

In de tabel staat V voor verkozen, X voor herkiesbaarheid en DA voor definitief aftreden. 

 

Verkiezing  

• André Gelauf stelt zich herkiesbaar als bondsbestuurslid voor de reglementaire termijn 
van vier jaar. 

 

Hieronder de agendapunten die betrekking hebben op de verkiezing.  

 

11.1  Herverkiezing van André Gelauf  

 

Voorstel 

De heer André Gelauf herbenoemen tot bondsbestuurslid voor de reglementaire termijn van 

vier jaar. 

 



   
 

 

  

Agendapunt 12  Verkiezing leden commissies 

 

12.1 Commissie van Beroep 

 

Periodiek aftredend is de heer Esveld. De heer Esveld stelt zich herkiesbaar.  

 

Periodiek aftredend is de heer Ong. De heer Ong stelt zich niet herkiesbaar.  

Periodiek aftredend is de heer Sol. De heer Sol stelt zich niet herkiesbaar. 

 

Voorstel 

Het bondsbestuur stelt voor om de heer Esveld te herbenoemen voor de reglementaire 

periode van vier jaar. 

 

12.2 Tuchtcommissie 

 

Periodiek aftredend is de heer Van Wijk. De heer Van Wijk stelt zich herkiesbaar.  

Periodiek aftredend is de heer Van de Veen. De heer Van de Veen stelt zich herkiesbaar.  

 

Voorstel 

Het bondsbestuur stelt voor om de heer Van Wijk en de heer Van de Veen te herbenoemen 

voor de reglementaire periode van vier jaar. 

 
 


